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21ο Ετήσιο Συνέδριο
ΣυνΕντΕυξη

ΒΙΑ ΣτΑ ΓηΠΕΔΑ
Αναντικατάστατος ο ρόλος της κοινωνίας  10

Να εξαιρεθεί  
η ΕΛ.ΑΣ. από  
τις περικοπές 
δαπανών ζητούν  
οι Ομοσπονδίες

 2

νΕΟΣ νΟΜΟΣ
Ενισχύεται το κύρος 
της ΕΛ.ΑΣ.   6-7

H EUROCOP αντιδρά 
στην ανατροπή  
των εργασιακών 
δεδομένων  5

ΗΟμοσπονδία προσέρχεται στο 
ετήσιο, τακτικό  21ο Συνέδριό 
της, αντιπαλεύοντας ήδη την 

εφαρμογή του Μνημονίου και τις επι-
ταγές της «τρόικας», όπως όλοι οι κοι-
νωνικοί φορείς που εκπροσωπούν 
υπεύθυνα, οργανωμένα κοινωνικά 

σύνολα. Ζούμε όλοι μας στη σκιά της 
κρίσης που έπεσε βαριά πάνω από 
την Ελλάδα, από πέρυσι το Μάιο, και 
σε ό,τι μας αφορά, ανταποκριθήκαμε 
στο σύνθημα του προηγούμενου συ-
νεδρίου μας: Ώρα πολιτικής, αστυνο-
μικής και συνδικαλιστικής ευθύνης. 

Η εντεινόμενη ανασφάλεια σήμερα 
παγώνει την ελπίδα για το αύριο… 
Ανασυγκρότηση ΤΩΡΑ της 
Αστυνομίας με όρους Κοινωνίας!

«Καμπανάκι» 
ενόψει  
της τουριστικής 
περιόδου  12

Συναγερμός για  
τα περιπολικά  14

SOS εκπέμπει  
η Ροδόπη  12

Ακατάλληλα 
οχήματα για  
τις διμοιρίες της 
Θεσσαλονίκης  13

Ηλίας 
Τουλίτσης
Καλπάζει  
το έγκλημα  
και στη Βοιωτία  4

Νέα επιβουλή 
κατά του 
Κώδικα 
Μεταθέσεων 5

Αδικαιολόγητες  
οι περικοπές  
λένε 20 βουλευτές 
του ΠΑΣΟΚ 14

ΠρΟτΑΣΕΙΣ ΓΙΑ την ΑνΑΒΑθΜΙΣη τΟυ «ΙΔρυΜΑτΟΣ ΕξΟχΕΣ ΕλληνΙκηΣ ΑΣτυνΟΜΙΑΣ»  11

Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 
(Aστυφυλάκων - Aρχιφυλάκων - Aνθυπαστυνόμων - Aξιωματικών)

ΣτυΓΕρη ΔΟλΟΦΟνΙΑ
Τιμή και δόξα  
στους Ήρωες 
της ΕΛ.ΑΣ.
Σοκ προκάλεσε στο πανελλήνιο  
η εν ψυχρώ δολοφονία των συναδέλφων 
ειδικών φρουρών της Ομάδας ΔΙ.ΑΣ., 
λίγες μόλις ημέρες μετά το καθιερωμένο 
ετήσιο μνημόσυνο και τις καταθέσεις 
στεφάνων στο Μνημείο Πεσόντων,  
έξω από το υπουργείο Προστασίας  
του Πολίτη. Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ  
κ. Χρήστος Φωτόπουλος κάλεσε  
την πολιτεία να ανταποκριθεί 
στο χρέος της, θωρακίζοντας 
το συνάδελφο από τους 
κινδύνους που αντιμετωπίζει 
πλέον καθημερινά, ενώ  
για πρώτη φορά τα τελευταία 
χρόνια, απλοί πολίτες 
συμμετείχαν στο βαρύ  
πένθος της αστυνομικής 
οικογένειας.  8-9

Ο Δήμος Ρέντη 
τιμά τους 
αδικοχαμένους 
συναδέλφους 5

Ευαγγελινέλης Ιωάννης, ετών 23, Σκυλογιάννης Γεώργιος, ετών 22. 
Εδωσαν τη ζωή τους για την ασφάλεια των πολιτών

 Περισσότερα στη σελίδα 3
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Έπρεπε να δώσουν τη ζωή τους 
δυο συνάδελφοί μας, για να 
γίνουν πλατιά στην ελληνική 

κοινωνία οι ελλείψεις και τα προ-
βλήματα λόγω των οικονομικών 
περικοπών!

Αυτό το συμπέρασμα συνάγεται 
από τις εξελίξεις μετά το τραγικό γε-
γονός, καθώς η κραυγή αγωνίας που 
εξέπεμπε το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα, με τις καταγγελίες και τις συγκε-
ντρώσεις διαμαρτυρίας μας, πνιγόταν 
τεχνηέντως από τα ΜΜΕ, πλην ελαχί-
στων εξαιρέσεων.. Μάλιστα πολλοί, 
που είμαστε βέβαιοι ότι γνώριζαν, 
έφτασαν στο σημείο να υποκρίνονται 
ότι δεν γνώριζαν.

Από τις 23 Φεβρουαρίου 2011, με 
κοινή επιστολή τους προς τον υπουρ-
γό Οικονομικών κ. Γιώργο Παπα-
κωνσταντίνου και τον υφυπουργό κ. 
Φίλιππο Σαχινίδη, οι Ομοσπονδίες 
μας τόνιζαν ότι «η ανάσχεση των δα-
πανών για τις λειτουργικές ανάγκες 
των Αστυνομικών Υπηρεσιών και οι 
δραστικές περικοπές κονδυλίων αλ-
λοιώνουν την ικανότητα της Αστυνο-
μίας στον αγώνα της εναντίον του 
εγκλήματος και της παρανομίας. Εξα-
σθενούν δε, την εμπιστοσύνη του κό-
σμου απέναντί της». Επίσης, με άλλα 
έγγραφα είχαν ενημερωθεί η πολιτική 
και φυσική ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. και τα 
πολιτικά κόμματα.

Η δραματική έκκληση προς το οι-
κονομικό επιτελείο αφορούσε τη μη 
εφαρμογή των διατάξεων περί Υγιει-
νής και Ασφάλειας, αναφέροντας ότι 

ήδη υπήρχε πρόβλημα με τον πεπα-
λαιωμένο στόλο των περιπολικών, 
των συντηρήσεων, των επισκευών 
κλπ, όμως η κατάσταση έφτασε πλέ-
ον στο απροχώρητο.«Γνωρίζουμε 
την τραγική οικονομική κατάστα-
ση στην οποία περιήλθε η χώρα 
μας όμως αδυνατούμε να δεχθού-
με φαινόμενα παράλυσης και 
απαξίωσης της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, της μόνης κρατικής υπη-
ρεσίας που οφείλει να εγγυάται 
και να περιφρουρεί καθημερινά 
την κοινωνική γαλήνη και ασφά-
λεια των πολιτών.

Οι συνάδελφοί μας από όλη την Ελ-
λάδα περιγράφουν ήδη με μελανά 
χρώματα τις δυσλειτουργίες που πα-
ρατηρούνται εξαιτίας της μη έγκαιρης 
έγκρισης των σχετικών πιστώσεων 
για δαπάνες που έχει ως συνέπεια: 
• τον παροπλισμό οχημάτων (το 80% 

του συνόλου των οχημάτων της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας βρίσκεται 
εκτός των ορίων εγγύησης της κα-
λής λειτουργίας), 

• την διακοπή παροχής καυσίμων για 
την κίνηση των οχημάτων (λόγω μη 
εξόφλησης των οφειλομένων δαπα-
νών), 

• την διακοπή ανεφοδιασμού πετρε-
λαίου θέρμανσης, 

• την παύση αγοράς αναλώσιμων υλι-
κών και ειδών υγιεινής 

• την αναστολή προγραμμάτων εκ-
συγχρονισμού των κτηριακών υπο-
δομών και κρατητηρίων,

• το πρόβλημα στη σίτιση των κρατου-
μένων λόγω εξάντλησης και μη 
αναπλήρωσης της παγίας προκατα-
βολής των Υπηρεσιών, 

• την αδυναμία εφοδιασμού - προμη-
θειών ειδών ατομικού εξοπλισμού 
(ομάδων ΔΙΑΣ, R/T οχημάτων κλπ)».

Οι Ομοσπονδίες χαρακτήρισαν 
απαράδεκτη τη μη απόσβεση δαπα-
νών οδοιπορικών (600.000 περίπου 
εκκρεμή υπομνήματα), αλλά και τη 
δυσλειτουργία λόγω υποστελέχωσης 
των υπηρεσιών (συνταξιοδοτήσεις 
κλπ) ιδίως μετά την κατάργηση της Δ/
νσης του Ελεγκτηρίου Δαπανών. Κά-
λεσαν δε τους υπουργούς να δώσουν 
άμεσα λύση στο πρόβλημα διότι οι 
ανάγκες της Ελληνικής Αστυνομίας –
όσο καλός προγραμματισμός κι αν 
υπάρχει- δεν είναι δυνατόν να προ-
βλεφθούν ποτέ εξαιτίας των γεγονό-
των που προκύπτουν καθημερινά.

Τέλος, ζήτησαν την αποδέσμευση 
κονδυλίων προς κάλυψη κατά προτε-
ραιότητα τρεχουσών λειτουργικών 
δαπανών, εξόφληση οδοιπορικών 
κλπ, και βεβαίως για τον προγραμμα-
τισμό νέων προσλήψεων ικανού αριθ-
μού δοκίμων αστυφυλάκων το προσε-
χές εκπαιδευτικό έτος 2011-2012. 

Λίγες μέρες αργότερα, ήρθε το 
τραγικό γεγονός, όλοι άρχισαν να 
παραδέχονται ότι υπάρχει πρό-
βλημα και ξεκίνησαν τις συσκέ-
ψεις. Τόσο ο υπουργός Προστασί-
ας του Πολίτη κ. Χρήστος Παπου-
τσής, όσο και ο υφυπουργός κ. 
Μανώλης Όθωνας συναντήθηκαν 
με τους οικονομικούς υπουργούς 
και με δηλώσεις τους υποσχέθη-
καν ότι θα αντιμετωπιστεί το πρό-
βλημα με την τροποποίηση του 
Π.Δ. 113/2010, αλλά και με τον κα-
λύτερο συντονισμό των υπηρεσι-
ών του δυο υπουργείων.

Koρea
ο αρχηγός  
των ειδικών 
δυνάμεων  
της αστυνομίας  
της Νοτίου 
κορέας, 
συμμετέχει  
στις χειμερινές 
ασκήσεις, 
ευρείας 
έκτασης, 
επιδεικνύοντας  
και τις 
χιονοδρομικές 
του ικανότητες

SMS

Θα πιάσουν τόπο   
οι δραματικές εκκλήσεις; 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ είχαν προειδοποιήσει πολύ πριν το τραγικό γεγονός ότι οι περικοπές δαπανών  
θα οδηγήσουν σε φαινόμενα παράλυσης και απαξίωσης της Ελληνικής Αστυνομίας

Η τροποποίηση 
του 
συνδικαλιστικού 
νόμου για  
τον αστυνομικό 
συνδικαλισμό 
αποτελεί χρυσή 
ευκαιρία για  
να τελειώνουμε  
με τις παραφωνίες 
του παρελθόντος. 
Να καταλάβει  
ο συνάδελφος  
ότι δεν είμαστε 
όλοι ίδιοι. Δίνουμε 
αγώνα με τις ιδέες 
και τις προτάσεις 
μας και κρινόμαστε 
καθημερινά.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 51 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος Εκδοσης
Κυριακούλης Γρηγοράκος

Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
Τηλ.: 210 7770.685
Fax: 210 7770.682

Συντακτική Ομάδα
Γιώργος Βλάχος

Αντώνης Ζαχαριουδάκης
Γιώργος Χατζηιωάννου

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

ΔΙΑΒΑΣΤΕ ΠΡΟΣΕΧΩΣ
Οι αποφάσεις του 
21ου Συνεδρίου 
της ΠΟΑΣΥ

οι υφυπουργοί Προστασίας του Πολίτη και οικονομικών  
στη σύσκεψη που έγινε στην Κατεχάκη
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Πρωταγωνιστικός ο ρόλος μας
2&3•2•11
συνεδρίαση του Διοικητικού 
και Γενικού συμβουλίου της 
Ποασυ. Παρουσίαση Μελέτης 
για την μεταρρύθμιση της ελ-
ληνικής αστυνομίας.

9•2•11
Έγγραφο προς τον υπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Χρή-
στο παπουτσή για τα φλέγοντα 
προβλήματα της εΛ.ασ., έτσι 
όπως αναδείχθηκαν στο Γενικό 
συμβούλιο από τις Πρωτοβάθ-
μιες οργανώσεις.

10•2•11
Παρέμβαση για τις συνεχιζό-
μενες αστυνομικές επεμβά-
σεις στην περιοχή της Κερατέ-
ας με τις συνεπακόλουθες 
άναρχες και επικίνδυνες αντι-
δράσεις των κατοίκων. 

11•2•11
σε συνεργασία με την Ένωση 
αστυνομικών υπαλλήλων νο-
μού Καβάλας, η Ποασυ πραγ-
ματοποιεί ημερίδα κατά της 
βίας στην ελευθερούπολη. 

11•2•11
Η Ποασυ παρεμβαίνει στο αρ-
χηγείο για το πρόβλημα των 
ακατάλληλων κτιρίων και τη μη 
τήρηση των  κανόνων υγιεινής 
και ασφάλειας στα αστυνομικά 
κρατητήρια, με αφορμή τις κα-
ταγγελίες της Ένωσης αστυνο-
μικών αχαΐας.

13•2•11
ανακοίνωση για τις νέες ρυθμί-
σεις του συνδικαλιστικού νό-
μου, έτσι όπως διατυπώθηκαν 
με σχετικό άρθρο στο Πολυνο-
μοσχέδιο του υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη.

15•2•11
Παρέμβαση του προέδρου της 
Ποασυ κ. Χρήστου Φωτόπου-
λου στη Διαρκή επιτροπή της 
βουλής για το σχέδιο νόμου 
«σύσταση γραφείου αντιμετώ-
πισης περιστατικών αυθαιρε-
σίας και άλλες διατάξεις».

17•2•11
Διευκρινίσεις για τα συνταξιο-
δοτικά μας θέματα με αφορμή 
την εγκύκλιο που εξέδωσε το 
αρχηγείο της ελληνικής αστυ-
νομίας. 

23•2•11
Μήνυμα συμπαράστασης με 
αφορμή την 24ωρη Γενική 
απεργία της Γσεε  
και της αΔεΔυ.

26•2•11
επιμνημόσυνη δέηση υπέρ Πε-
σόντων αστυνομικών με τη 
συμμετοχή της πολιτικής και 
φυσικής ηγεσίας της ελληνι-
κής αστυνομίας.

Η Ομοσπονδία προσέρχεται στο ετήσιο, 
τακτικό  21ο Συνέδριό της, αντιπαλεύο-
ντας ήδη την εφαρμογή του Μνημονίου 

και τις επιταγές της «τρόικας», όπως όλοι οι 
κοινωνικοί φορείς που εκπροσωπούν υπεύθυ-
να, οργανωμένα κοινωνικά σύνολα. Ζούμε όλοι 
μας στη σκιά της κρίσης που έπεσε βαριά πάνω 
από την Ελλάδα από πέρυσι το Μάιο και σε ό,τι 
μας αφορά, ανταποκριθήκαμε στο σύνθημα του 
προηγούμενου συνεδρίου μας. Ώρα πολιτικής, 
αστυνομικής και συνδικαλιστικής ευθύνης. 

Τα οικονομικά μέτρα για την αντιμετώπιση 
της κρίσης, παρά τις γνωστές εξαιρέσεις 
για τους ένστολους, έπληξαν και την Ελ-

ληνική Αστυνομία, καθώς ο πολιτικός κόσμος 
στο σύνολό του, -για διαφορετικούς λόγους βέ-
βαια η κάθε πλευρά-, δεν ανταποκρίθηκε στο 
αίτημά μας για τη διάθεση -κατ’ εξαίρεση- ση-
μαντικών κονδυλίων, με στόχο την αντιμετώπι-

ση των καθημερινών αναγκών, αλλά και τη 
δρομολόγηση μακροπρόθεσμων πολιτικών. Η 
Ελληνική Αστυνομία, εξακολουθεί να αποτελεί 
έναν από τους πολλούς ασθενείς της δημόσιας 
διοίκησης, στον πιο ευαίσθητο τομέα της, στον 

τομέα της δημόσιας τάξης και ασφάλειας, όπου 
η Ομοσπονδία μας σημείωνε επίσης ότι δεν χω-
ρούν εκπτώσεις και περικοπές. 

Σε κάθε περίπτωση, σε συνθήκες κρίσης και 
απαξίωσης των θεσμών, η Ομοσπονδία 
έχει το γνώθι σ’ αυτόν και καλείται και πά-

λι να επιβεβαιώσει τον πρωταγωνιστικό της 
ρόλο, συνεχίζοντας δυναμικά τον αγώνα για 
την υπεράσπιση των κατακτήσεών μας, για να 
μην επιστρέψουμε σε συνθήκες εργασιακού 
μεσαίωνα, αλλά αντιθέτως, για να χαράξουμε 
μια νέα πορεία, που θα εξασφαλίζει στον Έλλη-
να Αστυνομικό καλύτερες συνθήκες υπηρεσίας 
και διαβίωσης. 

Αυτό είναι το ζητούμενο. Και είμαστε βέβαιοι 
πως με πνεύμα ενότητας και συνεργασίας, όλες 
οι Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις θα ανταποκρι-
θούν στις προκλήσεις των καιρών. Το χθες, 
ανήκει οριστικά στο παρελθόν. 

«Εκεί που δεν υπάρχει νόμος δεν υπάρχει ελευθερία, 
γιατί ελευθερία είναι να μην υφίστασαι τη βία του 
άλλου και αυτό θα ήταν αδύνατο χωρίς τον νόμο»

ΤζΟν ΛΟκ

  Η ΑΤζΕνΤΑ  
Του ΜΗνΑ 

Εννοείται ότι 
δεν είμαστε ρα-
τσιστές. Με τον 
Abdul είμαστε 
και όχι με εκεί-
νους που πυρο-
δοτούν την 
ένταση, εκμε-
ταλλευόμενοι 
τη δυστυχία  
των αλλοδαπών 
και ωθώντας 
την Αστυνομία 
στη λήψη κατα-
σταλτικών μέ-
τρων. 

ΧΙΟΥμΟΡ
του Ηλία Μακρή (ΚαθΗΜερινΗ)
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- Κύριε Πρόεδρε η Νέα Αστυνομία απευ-
θύνεται σε σας, σε αυτό το τεύχος, συνε-
χίζοντας την καταγραφή των προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζουν οι όμοροι 
της Aττικής νομοί. Μετά την Κόρινθο, 
ερχόμαστε σε σας, καθώς η αποκέντρω-
ση της εγκληματικότητας χτυπά και τη 
δική σας περιοχή. Πείτε μας κατ’ αρχήν 
πόσο έχει οξυνθεί η κατάσταση;

Από το καλοκαίρι του 2009  άρχισαν 
στην Αττική οι λεγόμενες «σκούπες», ορ-
γανωμένες επιχειρήσεις συλλήψεων αλ-
λοδαπών και συμμοριών  για να μπορέσει 
ο πολίτης της Αθήνας να νιώσει ασφαλής. 
Αυτό είχε σαν αποτέλεσμα να  μετακινηθεί  
η εγκληματικότητα στην περιφέρεια και 
συγκεκριμένα στους όμορους νομούς της 
Αττικής. Ο νομός Βοιωτίας έχει την ιδιαι-
τερότητα να είναι το πέρασμα όλων όσων 
θέλουν να μετακινηθούν  προς την Βόρεια 
Ελλάδα,  έχοντας δυο μεγάλα οδικά δί-
κτυα.  Επίσης, στο νομό μας προσήλθαν 
πολλοί αλλοδαποί για ανεύρεση εργασίας 
λόγω της μεγάλης Βιομηχανικής ζώνης, 
αλλά και των μεγάλων κάμπων που έχει,  
όμως  τώρα με την κρίση που περνά η χώ-
ρα μας, υπάρχει μεγάλη ανεργία. Πολλοί 
προσφεύγουν πλέον στις εύκολες λύσεις 
της παρανομίας. Συνεχείς ένοπλες ληστεί-
ες, κλοπές καταστημάτων,  οικιών, δολο-
φονίες αλλοδαπών, αλλά και  η ατιμωρη-
σία τους,   έχει φέρει σε παρά πολύ δύσκο-
λη θέση την ζωή των πολιτών όσο και των 
Αστυνομικών που πέρα από όλα αυτά 
έχουν να αντιμετωπίσουν και την μεγάλη 
έλλειψη προσωπικού που αγγίζει το 36%. 
Το αποτέλεσμα είναι να μην μπορεί να 
αστυνομευτεί ο νομός μας.

Τα δυο τελευταία χρόνια  αντιμετωπίζει 
πάνω από εξήντα αποστρατείες συναδέλ-
φων,  χωρίς αυτό το κενό να έχει αναπλη-
ρωθεί. Οργανική δύναμη 362, υπάρχουσα 
274, αποσπασμένοι εκτός νομού 17, παρού-
σα 257. Αξίζει να σημειωθεί ότι τα στατιστι-
κά στοιχεία που έχουμε για την αύξηση 
της  εγκληματικότητας δείχνουν την 
πραγματικότητα που σας αναφέρουμε. Το 
έτος 2010 έγιναν 47 ληστείες έναντι 24 λη-
στειών το έτος 2009, αύξηση 96%, το έτος 
2010 έγιναν 513 κλοπές - διαρρήξεις έναντι 
344 το έτος 2009, αύξηση δηλαδή 49%.  

      
- Μιλάμε, λοιπόν, για νέα φαινόμενα. 
Αυτά που συζητάμε εμείς, αποτελούν 
αντικείμενο και της διοίκησης για να 
ληφθούν πρόσθετα μέτρα και να μην 
νιώθουν εγκαταλελειμμένοι οι συνά-
δελφοι, αλλά και η τοπική κοινωνία για 
να ζει σε ένα ασφαλές περιβάλλον;

Εμείς σαν Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νομού Βοιωτίας έχουμε κάνει πάρα 
πολλές παρεμβάσεις και έχουμε επισημά-
νει στην φυσική και πολιτική ηγεσία της 
ΕΛ.ΑΣ., με παραστάσεις και με σχετικά 
έγγραφα,  τα προβλήματα που έχουμε σαν 
νομός, ότι δηλαδή δεν μπορούμε να αντα-
πεξέλθουμε στην εγκληματικότητα που 
εισάγεται συνέχεια στον νομό μας, καθώς 
και το γεγονός ότι το προσωπικό δεν 
επαρκεί. Φυσικά και από την μεριά της η 
Αστυνομική Διεύθυνση Βοιωτίας,  από όσο 
γνωρίζω,  έχει πράξει με τον δικό της τρό-
πο αυτά που πρέπει να κάνει σαν Διεύθυν-
ση, ζητώντας να έρθει προσωπικό για την 
διαφύλαξη της ασφαλείας όλων των πολι-
τών, αλλά και του προσωπικού της, όμως 
τα αποτελέσματα όπως βλέπετε και για τις 
δυο πλευρές (πολίτες – ΕΛ.ΑΣ.), δεν έχουν 
έρθει ακόμα. Η εγκατάλειψη έρχεται από 

την πολιτεία και προς τους πολίτες και 
προς τους Αστυνομικούς. Γνωρίζουν πάρα 
πολύ καλά τα προβλήματα που αντιμετω-
πίζουμε, αλλά δυστυχώς,  κωφεύουν.    

- Στην περιοχή σας και δεν ξέρω αν το 
πρόβλημα απαντάται με την ίδια έντα-
ση σε πολλούς νομούς, αντιμετωπίζετε 
το φαινόμενο της «γκετοποίησης» π.χ. 
στο Σχηματάρι και στη Θήβα διαβιούν 
πολλοί αλλοδαποί συγκεκριμένων 
εθνοτήτων.

Η εγκατάσταση αλλοδαπών όπως σας 
προανέφερα διαφόρων εθνικοτήτων (Πα-
κιστάν, Ινδία, Αφγανιστάν, Ιράκ, Ιράν) 
έχουν δημιουργήσει στην πόλη της Θήβας 
γκέτο (Συνοικισμός) αποτελούμενο μόνο 
από αυτούς και  δημιουργώντας συνεχή 
σοβαρά προβλήματα στους πολίτες, οι 
οποίοι παραμένουν μέσα στα σπίτια τους, 
φοβούμενοι τις συμπλοκές μεταξύ τους, 

λόγω των θρησκευτικών τους διαφορών, 
την υπερβολική κατανάλωση αλκοόλ, τις 
διαφορές μεταξύ των φυλών τους, των με-
ταδιδόμενων ασθενειών τους κ.α.

Στον Συνοικισμό της Θήβας το πρόβλη-
μα είναι τεράστιο. Οι ιδιοκτήτες παλαιών 
οικημάτων, τα ενοικιάζουν,  σε άθλια κα-
τάσταση, στους αλλοδαπούς, στοιβάζο-
ντάς τους (30 έως και 50 άτομα) σε ελάχι-
στα τετραγωνικά μέτρα, που στερούνται 
ακόμη και της στοιχειώδους υγιεινής, ει-
σπράττοντας ενοίκια με το κεφάλι. Το θέ-
μα έχει αναδειχθεί τόσο από τα τοπικά 
ΜΜΕ όσο και από τα Αθηναϊκά στο πρό-
σφατο παρελθόν. 

Γκέτο όμως, έχουν δημιουργήσει και σε 
μεγάλα κτίρια της περιοχής τα οποία λει-
τουργούν ως θρησκευτικούς λατρευτικούς 
χώρους, αλλά πολλές φορές και για ανοι-
χτές προκλητικές για τους πολίτες συγκε-
ντρώσεις.

Τα ίδια ακριβώς φαινόμενα  παρατη-
ρούνται  στο Σχηματάρι και στα Οινόφυτα.

Μη ξεχνάμε, άλλωστε, ότι στην Θήβα  
υπάρχει κι ένα επιπλέον χρόνιο πρόβλη-
μα. Στην ανατολική είσοδο της πόλης βρί-
σκεται ο καταυλισμός των Ρομά, η παρα-
βατικότητα των οποίων έχει φέρει σε δει-
νή θέση τόσο τους πολίτες της συνοικίας 
Πυρί,  όσο και την πόλη ολόκληρη, αλλά κι 
εμάς.

- Πρόσφατα η Ομοσπονδία μας παρου-
σίασε στις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις 
πολλές προτάσεις για την μεταρρύθμι-
ση στην Ελληνική Αστυνομία, έτσι όπως 
έχουν καταγραφεί από τον δρ. Πολιτι-
κών Ασφαλείας Γιώργο Παπακωνστα-
ντή. Συμφωνείτε ότι πρόκειται για μια 
μελέτη που μπορεί να αποτελέσει αντι-
κείμενο συζήτησης και προβληματι-
σμού όλων μας;

Επειδή έλαβα μέρος στην παρουσίαση 
της μελέτης  του  δρ.  Γιώργο Παπακων-
σταντή την οποία άκουσα, αλλά και διάβα-
σα προσεκτικά,  πιστεύω ότι είναι ό,τι κα-
λύτερο μπορεί να γίνει σήμερα στην Αστυ-
νομία,  αναβαθμίζοντάς την  σε μεγάλο 
βαθμό,  φέρνοντάς την σε Ευρωπαϊκά πρό-
τυπα Αστυνομιών και  δίνοντας έξω στην 
Αστυνόμευση μεγάλο αριθμό Αστυνομι-
κών για μεγαλύτερη ασφάλεια του πολίτη 
και μεγαλύτερη σιγουριά στον Αστυνομι-
κό, προκειμένου αυτός να μην αισθάνεται 
μόνος στην μάχη με το έγκλημα.   

- Στη δική σας περιοχή, πώς βλέπετε ότι 
μπορεί να αξιοποιηθεί;

Εμείς,  σαν τοπική Ένωση με σχετικό έγ-
γραφο που έχουμε αποστείλει προς την 
πολιτική - φυσική ηγεσία και στην ΠΟΑΣΥ,  
έχουμε προτείνει την αναδιάρθρωση των  
υπηρεσιών σύμφωνα με τις προτάσεις του 
κ. Παπακωνσταντή, με ταυτόχρονη ανακα-
τανομή της δύναμης βάσει των νέων πλη-
θυσμιακών αλλαγών και της σημερινής 
αύξησης της εγκληματικότητας. Στην περι-
οχή μας πιστεύω ότι μπορεί να αξιοποιηθεί 
με τον καλύτερο τρόπο, γιατί η κατάργηση 
όλων των περιφερειακών τμημάτων και η 
ίδρυση τεσσάρων μεγάλων Αστυνομικών 
Τμημάτων θα συμβάλλει στην καλύτερη 
αστυνόμευση του νομού από την μια και 
στην εξοικονόμηση μεγάλου αριθμού 
Αστυνομικών από την άλλη. 

- Πώς αντιμετωπίζουν οι φορείς της το-
πικής κοινωνίας την καλπάζουσα  
εγκληματικότητα στη Βοιωτία; Θα είχε 
ενδιαφέρον η παρουσίαση της μελέτης 
και σε τοπικό επίπεδο;

  Όλοι οι πολιτικοί φορείς του νομού  εί-
ναι ενημερωμένοι από την Ένωσής μας,  
ξεχωριστά ο καθένας με σχετικά έγγρα-
φα, αλλά και με προσωπικές συναντήσεις,  
καθώς και συγκεντρώσεις με την τοπική 
ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. και τους πολίτες με θέ-
μα την μεγάλη αύξηση της εγκληματικό-
τητας, που παρουσιάζει ο νομός μας. Από 
όσο γνωρίζω πολιτικοί και φορείς, έχουν 
και αυτοί  από την πλευρά τους κάνει τις 
σχετικές παρεμβάσεις και επερωτήσεις  
στην πολιτική και  φυσική ηγεσία. αλλά 
δεν έχουν εισακουστεί. Η παρουσίαση της 
μελέτης  σε τοπικό επίπεδο θα είχε πολύ 
μεγάλο ενδιαφέρον  για όλους τους Βοιω-
τούς πολίτες γιατί η εγκληματικότητα 
έχει χτυπήσει την πόρτα τους και ψά-
χνουν απεγνωσμένα λύσεις για την ασφά-
λειά τους.

ΗΛΙΑΣ ΤΟΥΛΙΤΣΗΣ • ΠροεΔροσ ασΤυΝοΜιΚΩΝ βοιΩΤιασ

Καλπάζει  
η εγκληματικότητα  
και στη Βοιωτία
Η παρουσίαση της μελέτης 
για τη μεταρρύθμιση  
της ΕΛ.ΑΣ. σε τοπικό 
επίπεδο θα είχε πολύ μεγάλο 
ενδιαφέρον για όλους  
τους Βοιωτούς πολίτες  
γιατί η εγκληματικότητα  
έχει χτυπήσει την πόρτα τους 
και ψάχνουν απεγνωσμένα 
λύσεις για την ασφάλειά τους
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Part time work  
στις Αστυνομίες της Ευρώπης; 
Η Εαρινή Σύνοδος της ΕuroCop καταδικάζει προθέσεις ανατροπής των εργασιακών δεδομένων.
1,8 εκ. αστυνομικών εργάζονται κάτω από την πίεση του επαγγελματικού άγχους

Τους φόβους και την ανησυχία 
τους για τον διαφαινόμενο 
προσανατολισμό, κάτω από το 

βάρος της οικονομικής κρίσης που 
πλήττει όλες της χώρες της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης,  να εφαρμοστεί η ημια-
πασχόληση (part time work) και στις 
εθνικές αστυνομίες στην Ε.Ε.,  αλλά 
και να αυξηθούν σταδιακά οι ώρες 
εργασίας των αστυνομικών από το 
μέσο όρο των 38 ωρών στις 48, εξέ-
φρασε  το προεδρείο της EuroCop 
κατά τις εργασίες της Εαρινής Συνό-
δου (1- 2 Μαρτίου), στις Βρυξέλλες!

Στη σύνοδο συμμετείχαν 35 Ενώ-
σεις Αστυνομικών από 26 ευρωπαϊ-
κά κράτη. Με ομόφωνο ψήφισμά 
τους, απευθύνουν έκκληση στην Ε.Έ.  
να αποδεχθεί ένα «Σύμφωνο Σταθε-
ρότητας για την Αστυνομία», ενάντια 
στις δραστικές περικοπές του προϋ-
πολογισμού των Αστυνομιών και  τη 
διατήρηση των προτύπων του κρά-
τους δικαίου και των δημοκρατικών 
ιδεωδών.    Οι περικοπές  του τακτι-
κού προϋπολογισμού και των αποδο-
χών των αστυνομικών  ακόμα και 
στις πιο ανεπτυγμένες οικονομικά 
χώρες,  «υπονομεύουν την ασφάλεια 
που δεν είναι ένα εμπορεύσιμο αγα-
θό, αλλά αποτελεί θεμελιώδες δικαί-
ωμα κάθε πολίτη και το οποίο όταν 

υποτιμάται, θρυμματίζει την εσωτε-
ρική ασφάλεια στην Ευρώπη, αφήνο-
ντας ελεύθερο το έδαφος στο οργα-
νωμένο έγκλημα και την διαφθορά», 
δήλωσε χαρακτηριστικά ο πρόεδρος 
της EuroCop κ. Heinz Kiefer.

Ομόφωνα επαναβεβαιώθηκε το 
ψήφισμα του 2010 από τους συνέ-
δρους,  για την «καθιέρωση οδηγίας 
από την Ε.Ε. για ρύθμιση της εργασί-
ας, προστασίας της υγείας και της 

ασφάλειας των αστυνομικών», κα-
θώς όπως τονίστηκε από το σύνολο 
των συνέδρων είναι πρωταρχικής 
σπουδαιότητας και παράγοντας τόσο 
για την αποτελεσματική λειτουργία 
της Αστυνομίας, όσο και για την 
υγεία και την ευημερία 1,8 εκ. αστυ-
νομικών που σήμερα εργάζονται κά-
τω από την πίεση του επαγγελματι-
κού άγχους, αλλά και με παρατεταμέ-
να και ακανόνιστα ωράρια εργασίας, 

όταν μάλιστα για τους αστυνομικούς 
δεν εφαρμόζεται πλήρως η οδηγία- 
πλαίσιο της Ε.Ε. για τη υγιεινή και 
ασφάλεια στον εργασιακό χώρο. 

Την Ομοσπονδία μας εκπροσώπη-
σε ο αντιπρόεδρος Αντώνης Ζαχα-
ριουδάκης, ενώ παραβρέθηκε και ο 
Γρ. Διεθνών Σχέσεων Γεώργιος Χα-
τζηιωάννου, οι οποίοι έθεσαν το 
θέμα της αυξημένης μεταναστευτι-
κής πίεσης στα ανατολικά χερσαία 
και θαλάσσια σύνορά μας και της 
προβληματικής εφαρμογής της συμ-
φωνίας επανεισδοχής με την Τουρ-
κία, καθώς και τα προβλήματα που 
απορρέουν από την εφαρμογή της 
συνθήκης του Δουβλίνου ΙΙ. Επίσης 
κατέθεσαν τις προτάσεις μας για τις 
αναγκαίες πρωτοβουλίες που απαι-
τούνται από την Εκτελεστική Επι-
τροπή της EuroCop, για να τεθεί το 
θέμα στην κοινοτική ατζέντα σε υψη-
λό πολιτικό επίπεδο της Ε.Ε. Τέλος, 
οι σύνεδροι δήλωσαν συγκλονισμέ-
νοι με τη δολοφονία των δυο συνα-
δέλφων (ρεπορτάζ στη σελίδα 9) και 
αποφάσισαν η επόμενη συνεδρίαση 
της Εκτελεστικής Επιτροπής να γίνει 
στην Αθήνα, προκειμένου να εξεύ-
ρουν από κοινού με το Δ.Σ. της Ομο-
σπονδίας μας τρόπους αντιμετώπι-
σης των προβλημάτων της ΕΛ.ΑΣ. 

Άμεση συνάντηση με τον 
υπουργό Προστασίας του Πο-
λίτη κ. Χρήστο Παπουτσή, ζή-

τησαν εκ νέου στις 16 Μαρτίου 2011 
οι Ομοσπονδίες των αστυνομικών 
ΠΟΑΣΥ και ΠΟΑΞΙΑ, καθώς δεν 
υπάρχει πλέον κανένα περιθώριο μη 
αντιμετώπισης των προβλημάτων.

Όπως τονίζεται στο σχετικό έγ-
γραφό, «έχουν περάσει ήδη δυο 
εβδομάδες από την άνανδρη δολο-
φονία των δυο συναδέλφων μας της 
Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. της Διεύθυνσης Άμε-
σης Δράσης Αττικής στου Ρέντη και 
η αστυνομική οικογένεια, όλοι οι 
συνάδελφοί μας, αναμένουν από 
όλους μας να δοθούν νηφάλιες και 
ουσιαστικές απαντήσεις στα πελώ-
ρια ΓΙΑΤΙ, που άφησε πίσω του και 
αυτό το τραγικό συμβάν. 

Οι Ομοσπονδίες μας, όπως γνωρί-
ζετε, σεβάστηκαν τη μνήμη των αδι-
κοχαμένων συναδέλφων μας, δεν 

προκάλεσαν το δημόσιο αίσθημα την 
ιερή στιγμή της ταφής των Ηρώων 
μας και περιορίστηκαν στην δημό-
σια έκφραση της αγωνίας μας για το 
μέλλον της Ελληνικής Αστυνομίας, 
μια θέση άλλωστε που προβάλλουμε 
σταθερά τα τελευταία πέντε χρόνια 
και της οποίας υπήρξατε κοινωνός 
στο Γενικό Συμβούλιο της ΠΟΑΣΥ 
(2/3/2011), κατά την παρουσίαση από 
τον δρ Πολιτικών Ασφαλείας κ. Γιώρ-
γο Παπακωνσταντή, δέσμης προτά-
σεων για τη συνολική μεταρρύθμιση 
της Ελληνικής Αστυνομίας.  Στο 
πλαίσιο αυτό, και με γνώμονα πάντα 
το δημόσιο συμφέρον και την υπερά-
σπιση της τιμής και της υπόληψης 
του Σώματος της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, ζητήσαμε να υπάρξει άμεσα 
τριμερής κοινή συνάντηση με την 
Πολιτική Ηγεσία, ώστε τουλάχιστον 
ΤΩΡΑ, έστω και μετά από έξι μήνες 
αναμονής, να δοθούν στις δυο Ομο-

σπονδίες οι δέουσες δεσμεύσεις για 
συγκεκριμένες ενέργειες και απο-
φάσεις, στο πλαίσιο των όσων ήδη 
έχουν δημοσίως ανακοινωθεί και εκ 
μέρους της Πολιτικής Ηγεσίας του 
Υπουργείου Προστασίας του Πολί-
τη».

Η Κερατέα
Οι Ομοσπονδίες τονίζουν επίσης ότι 
«τα προβλήματα είναι γνωστά σε 
όλους, γνωρίζουμε ότι εργάζεσθε κα-
θημερινά για την αντιμετώπισή τους, 
όμως αυτό δεν αρκεί. Οι συνάδελφοι 
δεν βλέπουν απτά αποτελέσματα, 
απεναντίας διακατέχονται από αι-
σθήματα αβεβαιότητας για το αύριο. 
Δεν έχουμε καμία διάθεση να κινδυ-
νολογήσουμε, αλλά σας υπενθυμί-
ζουμε –πέρα από τους εγγενείς κα-
θημερινούς κινδύνους- το μείζον 
πρόβλημα στην περιοχή της Κερατέ-
ας, όπου και σήμερα διαβάσαμε 

έντρομοι σε ημερήσια εφημερίδα 
των Αθηνών, το εξής τρομερό, λες και 
το σενάριο αυτό του τρόμου, θεωρεί-
ται αυτονόητο: «Πολλοί φοβούνται, 
ανάμεσά τους και αστυνομικοί 
(όπως μας το εκμυστηρεύτηκαν) ότι 
σύντομα θα βαφτεί με αίμα η Λεωφό-
ρος Αθηνών-Λαυρίου στο ύψος του 
Βιομηχανικού Πάρκου»!!!!  Αδυνα-
τούμε να παρακολουθήσουμε αυτή 
τη λογική, αλλά δεν θέλουμε κιόλας 
να κατηγορηθούμε από τους συνα-
δέλφους μας ότι υποτιμούμε το πρό-
βλημα, καίτοι, αναπτύξαμε σειρά 
πρωτοβουλιών με στόχο τον κατευ-
νασμό της έντονης αντιπαράθεσης, 
τη λήψη μέτρων προστασίας των συ-
ναδέλφων μας και την αναζήτηση 
λύσης μέσω της ενημέρωσης και του 
διαλόγου των αρμοδίων με την τοπι-
κή κοινωνία». 

Και το έγγραφο καταλήγει ως 
εξής: «Επειδή πιστεύουμε ότι μπο-
ρούμε να συμβάλλουμε ως Ομο-
σπονδίες στην προσπάθεια για τη 
δρομολόγηση των μεγάλων τομών 
που προ πολλού θα έπρεπε να έχουν 
γίνει στο χώρο μας, παρακαλούμε να 
ορίσετε άμεσα χρόνο συνάντησης με 
τα προεδρεία μας, προκειμένου αφε-
νός να ενημερωθούμε για τις πρωτο-
βουλίες που αναπτύσσετε, αφετέρου 
δε για να σας εκθέσουμε τις δικές 
μας θέσεις επ’ αυτών».

ΝΕΑ ΕπΙβΟΥΛΗ  
ΚΑΤΑ ΤΟΥ ΚώδΙΚΑ 
ΜΕΤΑθΕΣΕώΝ
Να μην προχωρήσει η ηγεσία 
στην τροποποίηση του Κώδι-
κα Μεταθέσεων και να βάλει 
στο τραπέζι του διαλόγου το 
σχέδιο προεδρικού διατάγ-
ματος που συντάχθηκε εν 
αγνοία μας, τονίζουν οι δυο 
ομοσπονδίες των αστυνομι-
κών με έγγραφό τους προς 
την Ηγεσία.
οι ομοσπονδίες υπενθυμί-
ζουν ότι ανάλογη απόπειρα 
έγινε το σεπτέμβριο του 2008 
και προκάλεσε το γενικό ξε-
σηκωμό των συναδέλφων 
μας. επίσης καυτηριάζεται 
εντόνως η παραβίαση του 
ισχύοντος θεσμικού πλαισίου, 
όπου κατά τις τακτικές μετα-
θέσεις των υπαστυνόμων το 
αρχηγείο, για ανεξήγητους 
λόγους, καταργεί τα έξοδα 
μεταθέσεων! «Πώς είναι δυ-
νατόν, ενώ έχουμε υποστεί 
σοβαρές μειώσεις των αποδο-
χών μας, που στις περιπτώ-
σεις των χαμηλόβαθμων με 
λίγα χρόνια υπηρεσίας να τί-
θεται και θέμα επιβίωσης, η 
ίδια υπηρεσία, πέραν της Τρό-
ικας, να εισηγείται τέτοια 
απαράδεκτα μέτρα, αντί να 
ορθώνει σθεναρό ανάστημα 
για την προστασία της απο-
στολής των αστυνομικών;» 
ρωτούν οι ομοσπονδίες. 

θΑ ΤΙΜΗΣΕΙ  
Ο δΗΜΟΣ ΡΕΝΤΗ  
ΤΟΥΣ ΑδΙΚΟχΑΜΕΝΟΥΣ 
ΣΥΝΑδΕΛφΟΥΣ ΜΑΣ
Άμεση ήταν η ανταπόκριση  
του Δημάρχου Νίκαιας - αγίου 
ιωάννη ρέντη κ. Γιώργου ιωα-
κειμίδη στο σχετικό αίτημα 
των ομοσπονδιών μας για την 
ανέγερση Μνημείου Πεσό-
ντων και τη μετονομασία της 
οδού Περικλέους σε οδό ιω-
άννη ευαγγελινέλη και Γεωρ-
γίου σκυλογιάννη, στο σημείο 
όπου δολοφονήθηκαν άναν-
δρα οι δυο συνάδελφοί μας. 
 σε επικοινωνία του με τις 
ομοσπονδίες μας, μόλις πα-
ρέλαβε σχετική μας επιστο-
λή, εξέφρασε το ενδιαφέρον 
του Δήμου για την απόδοση 
των οφειλόμενων τιμών στη 
μνήμη των αδικοχαμένων 
συναδέλφων μας και ζήτησε 
να υπάρξει ειδική προς τού-
το συνάντηση στο Δημαρχια-
κό Μέγαρο, η οποία πραγμα-
τοποιήθηκε στις 11/3/2011.  

ΕπΙ ΤΟΥ πΙΕΣΤΗΡΙΟΥ

Χρονοδιάγραμμα ενεργειών  
για να ξεπεράσουμε την κρίση
Οι Ομοσπονδίες ζητούν από τον υπουργό Προστασίας του Πολίτη  
κ. Χρήστο Παπουτσή, να δεσμευτεί για συγκεκριμένα ανοικτά ζητήματα
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ιστορικής σημασίας η τροποποίηση του συνδικαλιστικού νόμου
Απλή αναλογική και πέντε σωματεία στην Αττική για την αντιπροσωπευτικότερη εκπροσώπηση όλων των συναδέλφων στα συνδικαλιστικά μας όργανα

Ιστορικής σημασίας για το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα η ψήφιση 
από τη Βουλή των Ελλήνων, στις 

10 Μαρτίου 2011, του νομοσχεδίου με 
τίτλο «Σύσταση Γραφείου Αντιμετώ-
πισης Περιστατικών Αυθαιρεσίας 
στο Υπουργείο Προστασίας του Πο-
λίτη και άλλες διατάξεις».

Η 23χρονη σοβαρή και υπεύθυνη 
αγωνιστική πορεία της Ομοσπονδίας 
μας για την προάσπιση του αστυνο-
μικού υπαλλήλου, τον εκδημοκρατι-
σμό, την αναβάθμιση της Ελληνικής 
Αστυνομίας και την κοινωνική ανα-
γνώριση του αστυνομικού λειτουρ-

γήματος, βρίσκει για μια ακόμη φορά 
τη δικαίωσή της.

Η εκπροσώπηση όλων των συνα-
δέλφων με την καθιέρωση της απλής 
αναλογικής, όπως ισχύει για όλους 
τους εργαζόμενους (Ν. 1264/82), αλλά 
και η δυνατότητα των συναδέλφων 
της Αττικής να εγγράφονται σε πέντε 
σωματεία, και άρα να εκπροσωπού-
νται πλέον πιο αντιπροσωπευτικά, 
αίρουν τα εμπόδια που υπήρχαν και 
δημιουργούν προϋποθέσεις για τον 
εκδημοκρατισμό και την κοινωνικο-
ποίηση της αστυνομίας.

Μοναδικός γνώμονας δράσης του 

συνδικαλιστικού μας κινήματος, 
πρέπει να είναι η ενίσχυση της αντι-
προσωπευτικότητας των οργάνων 
του και φυσικά ο σεβασμός των κα-
ταστατικών του αρχών, με συναίσθη-
ση της υψηλής του αποστολής και 
βέβαια διάθεση αυτοκριτικής. Σε δι-
αφορετική περίπτωση, οδηγείται 
στον αποσυνδικαλισμό και στην πε-
ριθωριοποίηση, φαινόμενα που ως 
ΠΟΑΣΥ πολεμήσαμε και θα εξακο-
λουθήσουμε να πολεμάμε με όλες 
μας τις δυνάμεις.

Στη σημερινή εποχή των πολλα-
πλών προκλήσεων και της διαμόρ-

φωσης συνειδήσεων για μια νέα Ελ-
ληνική Αστυνομία, το συνδικαλιστι-
κό μας κίνημα καλείται και πάλι να 
παίξει πρωτεύοντα και καθοριστικό 
ρόλο, απαλλαγμένο από τα φοβικά 
σύνδρομα του παρελθόντος, θωρακι-
σμένο από κάθε άποψη, για να είναι 
σε θέση να εξασφαλίζει τα συμφέρο-
ντα των μελών του, λαμβάνοντας πά-
ντα υπόψη του το δημόσιο συμφέρον 
της χώρας και την τήρηση της δημο-
κρατικής νομιμότητας.

Η Ομοσπονδία, ευθύς μόλις έγινε 
γνωστή η πρόθεση του υπουργού 
Προστασίας του Πολίτη κ. Χρήστου 

Παπουτσή να συμπεριλάβει στο νομο-
σχέδιο και διάταξη για το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα, έκανε έναν αγώνα 
δρόμου, ενημερώνοντας τα αρμόδια 
στελέχη των πολιτικών κομμάτων. Ο 
πρόεδρος κ. Χρήστος Φωτόπουλος, 
κλήθηκε στη Διαρκή Επιτροπή της 
Βουλής να παρουσιάσει τις θέσεις μας 
και να απαντήσει σε ερωτήσεις βου-
λευτών (περισσότερα στο www.
poasy.gr), ενώ λίγο πριν από την ψή-
φιση του νόμου, όλοι οι βουλευτές 
παρέλαβαν σχετική επιστολή, με την 
οποία αναλύονταν η αναγκαιότητα 
των προτεινόμενων αλλαγών.

Ενισχύεται το κύρος της αστυνομίας
•  Με την ίδρυση Γραφείου Αντιμετώπισης Περιστατικών Αυθαιρεσίας, 

την αναβάθμιση των αρμοδιοτήτων της Υπηρεσίας Εσωτερικών 
Υποθέσεων, όχι απλώς δεν ενισχύεται το κύρος του θεσμού,  
αλλά ανεβαίνει και ο πήχυς των απαιτήσεων από όλους.

•  Το 4% των εσόδων που προέρχονται από παροχή 
υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. σε μη δημόσιες 
υπηρεσίες, θα περιέρχεται στα ασφαλιστικά 
ταμεία του προσωπικού.

Χρόνια αιτήματά μας ικανοποι-
ούνται με το νέο νόμο, ενώ 
ρυθμίζονται και άλλα θέματα 

με στόχο την καλύτερη λειτουργία 
του αστυνομικού θεσμού και της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας. Ειδικότερα:

Η λειτουργία του Γραφείου Αντι-
μετώπισης Περιστατικών Αυθαιρε-
σίας ήταν αίτημα της Ομοσπονδίας 
μας από το 2007, καθώς ανάλογα 
γραφεία λειτουργούν σε όλες τις ευ-
ρωπαϊκές χώρες ως ανεξάρτητες 
αρχές. Η Ομοσπονδία εξέφρασε τις 
θέσεις της με στόχο την εξάλειψη 
κάθε ίχνους δυσπιστίας για τη λει-
τουργία των πειθαρχικών μας συμ-
βουλίων και την ενίσχυση του κύ-
ρους του αστυνομικού θεσμού απέ-
ναντι σε μια κοινωνία που ακόμα 
δεν έχει κατακτήσει την επιθυμητή 
αμφίδρομη σχέση εμπιστοσύνης.

Και βέβαια εκ του αποτελέσματος 
θα κριθεί ο νέος θεσμός. Το ενδιαφέ-
ρον της πολιτείας πρέπει να εστιάζε-
ται στη διαρκή ενίσχυση του κύρους 
του αστυνομικού και στην επαγγελ-
ματική του καταξίωση, ώστε να μην 
επιβεβαιωθεί η όποια άποψη που 
θέλει τη λειτουργία του νέου γρα-
φείου να απαξιώνει τους αστυνομι-
κούς υπαλλήλους επειδή εκ προοι-
μίου θεωρούνται δήθεν όλοι εν δυ-
νάμει παραβάτες.

Χρόνια αιτήματα
Επίσης, με τον νέο νόμο:
• Ικανοποιείται πάγιο αίτημά μας για 

την αναπλήρωση της απώλειας ει-
σοδήματος των παθόντων κατά 
την εκτέλεση της υπηρεσίας (από 
100 € στα 300 €).

• Με την τροποποίηση του άρθρου 4 
του Ν.3686/2008 α) καταργείται ο 
όρος «ισομερώς» και έτσι οι μετα-
θέσεις του αστυνομικού προσωπι-
κού πραγματοποιούνται, σύμφωνα 

με τις διατάξεις του Π.Δ.100/2003 
και β) αντιμετωπίζονται προβλή-
ματα μεταθέσεων συνυπηρέτησης 
με το αστυνομικό προσωπικό ομο-
γενοποιημένων Ε.Φ. και Σ.Φ.

• Τροποποιούνται διατάξεις του Ν. 
3169/2003 (Α΄- 189) για την επανε-
ξέταση της διαδικασίας ελέγχου 
όσων αστυνομικών κρίνονται ακα-
τάλληλοι να οπλοφορούν, πράγμα 
που επισημάναμε και αιτούμασταν 
κατ’ επανάληψη ως Ομοσπονδία, 
τονίζοντας, ωστόσο, ότι τα θέματα 
της εκπαίδευσης και της προστα-
σίας των συναδέλφων, πρέπει να 

αντιμετωπιστούν συνολικά με άλ-
λο νομοθέτημα.

• Για λόγους πληρέστερης προστασί-
ας του προσωπικού της ΕΛ.ΑΣ. πα-
ρέχεται η δυνατότητα στους συντα-
ξιούχους αστυνομικούς να παρα-
μένουν μέτοχοι στον ειδικό λογα-
ριασμό αρωγής για 10 έτη μετά τη 
συνταξιοδότησή τους.

• Ρυθμίζεται η δυνατότητα κάλυψης 
εξόδων ταξιδιού - διαμονής ενός 
μέλους της οικογενείας παθόντα 
αστυνομικού για όσο χρόνο αυτός 
νοσηλεύεται στην ημεδαπή ή την 
αλλοδαπή.

Επίσης, α) διευρύνεται η αποστολή 
της Υπηρεσίας Εσωτερικών Υποθέ-
σεων, β) συνιστάται αυτοτελής Υπη-
ρεσία για το συντονισμό των χρημα-
τοδοτούμενων από ευρωπαϊκά προ-
γράμματα επιχειρησιακών και ανα-
πτυξιακών δράσεων του Υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη, γ) διευρύνο-
νται οι αρμοδιότητες του Συμβουλίου 
Συντονισμού και Στρατηγικής Εσω-
τερικής Ασφάλειας, δ) αναβαθμίζεται 
ο ρόλος του Κέντρου Μελετών Ασφά-
λειας, ε) προβλέπεται η διάθεση στις 
αστυνομικές αρχές και στις υπηρεσί-
ες της Ελληνικής Ακτοφυλακής των 

χερσαίων, πλωτών και εναερίων με-
ταφορικών μέσων που έχουν κατα-
σχεθεί ως αντικείμενα λαθρεμπορί-
ας, ή ως μεταφορικά μέσα ναρκωτι-
κών ουσιών, λαθρεμπορευμάτων ή 
λαθρομεταναστών και ως μέσα πα-
ράνομης διακίνησης όπλων και αρ-
χαιοτήτων και στ) θεσπίζεται η κατα-
βολή ανταλλάγματος από τρίτους 
προς την Ελληνική Αστυνομία για τις 
περιπτώσεις παροχής υπηρεσιών 
που υπερβαίνουν το μέτρο που ανα-
λογεί στο πλαίσιο της αποστολής της 
(χρηματαποστολές, μεταφορά καλλι-
τεχνικών έργων κλπ). Τα καταβαλλό-
μενα τέλη θα διατίθενται για την ανα-
βάθμιση του εξοπλισμού και της 
υποδομής των αστυνομικών υπηρε-
σιών, ενώ το 4% των εσόδων που προ-
έρχονται από παροχή υπηρεσιών σε 
μη δημόσιες υπηρεσίες θα περιέρχε-
ται στα ασφαλιστικά ταμεία του προ-
σωπικού.

Νέοι νόμοι
Κατά τη συζήτηση του σχεδίου νό-
μου, ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Χρήστος Παπουτσής, 
μετά από κατάθεση σχετικής πρότα-
σης από το ΣΥΡΙΖΑ, ανακοίνωσε ότι 
το αίτημα για την αναγνώριση της 
Σχολής Αστυφυλάκων ως Ανώτερο 
Εκπαιδευτικό Ίδρυμα, εξετάζεται 
στο πλαίσιο νομοθετικής πρωτο-
βουλίας για τον εκδημοκρατισμό 
του εκπαιδευτικού συστήματος συ-
νολικά των Σωμάτων Ασφαλείας.

Τέλος, μετά από κατάθεση σχετι-
κής πρότασης από τον ΛΑΟΣ, ο 
υπουργός ανακοίνωσε ότι εξετάζε-
ται το ισχύον νομικό πλαίσιο για την 
οπλοφορία - χρήση όπλων από τους 
αστυνομικούς, καθόσον τα εγκλη-
ματολογικά δεδομένα έχουν μετα-
βληθεί από το 2003, όταν ψηφίστηκε 
ο ισχύων νόμος.

H ηγεσία του υπουργείου Προστασίας του Πολίτη στα υπουργικά έδρανα κατά τη συζήτηση του νομοσχεδίου
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Τι προβλέπει το Άρθρο 18

Ολόκληρο το άρθρο που 
ρυθμίζει τα της συνδικαλι-
στικής μας λειτουργίας 

έχει ως εξής:

1Η παρ. 1 του άρθρου 30α του ν. 
1264/1982 (ΦΕΚ 79Α΄), όπως το 

άρθρο αυτό προστέθηκε με το άρθρο 
1 του ν. 2265/1994 (ΦΕΚ 209 Α΄) αντι-
καθίσταται ως εξής: «1. Ο νόμος αυ-
τός, όπως ισχύει σήμερα, εκτός από 
τις διατάξεις των άρθρων 1 παρ. 3, 7 
παρ. 1 και 3, 14 παρ. 3-10, 15, 16 παρ. 5 
και 7 – 9, 17, 18 παρ. 1, 19 – 22, 23 παρ.1 
και 2, 24, 26, 27 και 30, εφαρμόζεται 
ανάλογα, με τις ειδικές ρυθμίσεις 
που προβλέπονται στις επόμενες 
παραγράφους του άρθρου αυτού και 
στους εν ενεργεία αστυνομικούς 
υπαλλήλους κάθε βαθμού της Ελλη-
νικής Αστυνομίας».

2Η περίπτωση α΄ της παρ. 4 του 
άρθρου 30α του ν. 1264/1982 το 

οποίο προστέθηκε με το άρθρο 1 του 
ν. 2265/1994 αντικαθίσταται ως εξής: 
«α. Μία πρωτοβάθμια ένωση αξιω-
ματικών σε κάθε περιφέρεια (Ο.Τ.Α.) 
και μία πρωτοβάθμια ένωση αστυνο-
μικών υπαλλήλων μέχρι και το βαθ-

μό του ανθυπαστυνόμου σε κάθε μία 
από τις Διευθύνσεις Αστυνομίας 
Αθηνών, Πειραιώς, Βορειοανατολι-
κής Αττικής, Νοτιοανατολικής Αττι-
κής, Δυτικής Αττικής και Θεσσαλονί-
κης, καθώς και σε κάθε Αστυνομική 
Διεύθυνση νομού. Μέλη των οργα-
νώσεων αυτών μπορούν να είναι μό-
νο οι αστυνομικοί που υπηρετούν σε 
Υπηρεσίες που εδρεύουν μέσα στα 
γεωγραφικά όρια της πιο πάνω περι-
φέρειας ή των πιο πάνω Διευθύνσε-
ων Αστυνομίας ή Αστυνομικών Διευ-
θύνσεων, αντιστοίχως. Οι αξιωματι-
κοί δύνανται, αντί της ένωσης αξιω-
ματικών, να γίνονται μέλη της 
ένωσης αστυνομικών υπαλλήλων. Οι 
ανθυπαστυνόμοι δύνανται αντί της 
ένωσης αστυνομικών υπαλλήλων να 
γίνονται μέλη της ένωσης αξιωματι-
κών».

3Η παρ. 5 του άρθρου 30α του 
ν.1264/1982 το οποίο προστέθη-

κε με το άρθρο 1 του ν.2265/1994 
αντικαθίσταται ως εξής:

«5. Κάθε αστυνομικός δικαιούται 
να είναι μέλος μόνο της πρωτοβάθ-
μιας συνδικαλιστικής οργάνωσης 
της Αστυνομικής Διεύθυνσης ή Δι-

εύθυνσης Αστυνομίας ή της περιφέ-
ρειας της παραγράφου 4 όπου υπη-
ρετεί. Ο αστυνομικός που υπηρετεί 
σε Υπηρεσία της οποίας η τοπική 
αρμοδιότητα εκτείνεται σε περισσό-
τερες Αστυνομικές Διευθύνσεις ή 
Διευθύνσεις Αστυνομίας ή περιφέ-
ρειες, μπορεί να εγγράφεται ως μέ-
λος στην ένωση της Αστυ- νομικής 
Διεύθυνσης ή Διεύθυνσης Αστυνο-
μίας ή της περιφέρειας, όπου έχει 
την έδρα της η Υπηρεσία του χωρίς 
να λαμβάνεται υπόψη η ιεραρχική 
υπαγωγή της Υπηρεσίας του. Αν 
αστυνομικός εγγραφεί και σε δεύτε-
ρη συνδικαλιστική οργάνωση δια-
γράφεται υποχρεωτικά από την 
πρώτη. Σε περίπτωση μετάθεσης σε 
άλλη Αστυνομική Διεύθυνση ή Διεύ-
θυνση Αστυνομίας ή σε άλλη περι-
φέρεια ο αστυνομικός διαγράφεται 
υποχρεωτικά από τη συνδικαλιστι-
κή οργάνωση, της οποίας ήταν μέ-
λος και δικαιούται να εγγραφεί στη 
συνδικαλιστική οργάνωση της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης ή Διεύ-
θυνση Αστυνομίας ή περιφέρειας 
στην οποία μετατίθεται. Η υποχρέω-
ση διαγραφής δεν ισχύει αν η μετά-
θεση έγινε για λόγους εκπαίδευσης 

ή μετεκπαίδευσης και για όσο χρόνο 
διαρκεί αυτή».

4Στο τέλος του άρθρου 30α του ν. 
1264/1982, όπως το άρθρο αυτό 

προστέθηκε με το άρθρο 1 του ν. 
2265/1994 και τροποποιήθηκε με 
την παρ. 3 του άρθρου 14 του ν. 
3554/2007 (ΦΕΚ 80 Α΄), προστίθεται 
παράγραφος 14 ως εξής: «14. Οι συ-
νοριακοί φύλακες και ειδικοί φρου-
ροί που εντάχθηκαν στο αστυνομι-
κό προσωπικό, σύμφωνα με τις δι-
ατάξεις του άρθρου 13 του ν. 
3686/2008 (ΦΕΚ 158 Α΄) επιτρέπεται 
να μετέχουν είτε στις πρωτοβάθμι-
ες ενώσεις συνοριακών φυλάκων ή 
ειδικών φρουρών, αντιστοίχως είτε 
στις οικείες ενώσεις αστυνομικών 
υπαλλήλων.

Οι πρωτοβάθμιες συνδικαλιστι-
κές ενώσεις συνοριακών φυλάκων 
και ειδικών φρουρών επιτρέπεται 
να είναι μέλη είτε της ομοσπονδίας 
των πρωτοβάθμιων συνδικαλιστι-
κών ενώσεων συνοριακών φυλά-
κων ή ειδικών φρουρών αντιστοί-
χως είτε της ομοσπονδίας των πρω-
τοβάθμιων συνδικαλιστικών ενώ-
σεων αστυνομικών υπαλλήλων».

5 Οργανώσεις αστυνομικών 
υπαλλήλων της Ελληνικής 

Αστυνομίας που έχουν ήδη συστα-
θεί οφείλουν να προσαρμόσουν τα 
καταστατικά τους στις ανωτέρω 
διατάξεις και να ζητήσουν την 
έγκριση αυτών από τα αρμόδια δι-
καστήρια μέσα σε έξι (6) μήνες από 
την έναρξη ισχύος του παρόντος 
νόμου. Οι οργανώσεις αυτές, κα-
θώς και όσες ιδρυθούν με βάση την 
περίπτωση α΄ της παρ. 4 του άρ-
θρου 30α του ν.1264/1982 όπως 
τροποποιείται με το παρόν άρθρο 
οφείλουν να προκηρύξουν εκλο-
γές για την ανάδειξη των οργάνων 
τους όχι νωρίτερα από τέσσερις (4) 
μήνες και όχι αργότερα από έξι (6) 
μήνες από την έγκριση του κατα-
στατικού τους. Μόνο οι ενώσεις 
αστυνομικών που λειτουργούν 
σύμφωνα με τις προαναφερόμενες 
διατάξεις εκπροσωπούν τα συμφέ-
ροντα των αστυνομικών.

6Η παρ. 9 του άρθρου 30α του 
ν. 1264/1982, όπως το άρθρο 

αυτό προστέθηκε με το άρθρο 1 
του ν. 2265/1994, καταργείται.

ίδού γιατί πρόκειται για άνθιση 
του συνδικαλιστικού κινήματος
Τους λόγους για τους οποίους 

ήταν επιτακτική ανάγκη η 
υπερψήφιση των νέων συνδι-

καλιστικών διατάξεων, εξηγούσε η 
Ομοσπονδία μας με επιστολή που 
απέστειλε και στους 300 βουλευτές 
του Ελληνικού Κοινοβουλίου, επει-
δή από ορισμένες πλευρές επιχει-
ρείται με διάφορα προσχήματα η 
παρεμπόδιση της προσπάθειάς μας 
για τον εκδημοκρατισμό του συνδι-
καλιστικού μας κινήματος και τη 
μεγαλύτερη δυνατή εκπροσώπηση 
όλων των αστυνομικών της χώρας. 
Συνοψίζοντας τη μακροσκελή επι-
στολή, αναφέρουμε τα εξής:

1Όχι μόνο δεν συρρικνώνο-
νται, αλλά απεναντίας διευ-
ρύνονται οι συνδικαλιστικές 

μας ελευθερίες και κατοχυρώνεται 
η διαφάνεια και η δημοκρατική 
λειτουργία σε όλο το εύρος του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος. 
Το αίτημά μας να εκλέγονται τα 
αιρετά μας συνδικαλιστικά όργα-
να με το σύστημα της απλής ανα-
λογικής και όχι με ενιαίο ψηφο-
δέλτιο, ήταν χρόνιο. Άλλωστε, τα 
ιδρυτικά σωματεία της Ομοσπον-
δίας μας, από το 1988 ακόμα, με 
τον Ν. 1264/82 λειτουργούσαν, ενώ 
και οι συνάδελφοί μας πυροσβέ-
στες και λιμενικοί, με βάση τις 

διατάξεις του ίδιου αυτού νόμου, 
πραγματοποιούν από παλιά τις 
αρχαιρεσίες τους. 

2Με τον νέο τρόπο εκλογής 
των οργάνων, θα εκπροσω-
πούνται όλοι οι συνάδελφοι, 

χωρίς αποκλεισμούς, στα διοικητι-
κά τους συμβούλια, ενώ αρνητικά 
φαινόμενα όπως ομαδοποιήσεις, 
καιροσκοπισμοί, διαγραφές «αντι-
πάλων» κλπ, που λειτουργούσαν 
απαξιωτικά, τόσο για το συνδικα-
λισμό, όσο και για την ίδια την Ελ-
ληνική Αστυνομία, θα είναι πολύ 
πιο δύσκολο να βρίσκουν πρόσφο-
ρο έδαφος διότι όλοι θα έχουν ταυ-
τότητα. Θα είναι ξεκάθαρες και οι 
βουλές των υποψηφίων, αφού οι 
όποιες διεργασίες, προτάσεις και 
ιδέες, θα έχουν ονοματεπώνυμο 
και άρα, θα επιδέχονται ονομαστι-
κά και επωνύμως την όποια κριτι-
κή για τις όποιες αποφάσεις τους. 
Η δημοκρατία και η δημοκρατική 
διαδικασία, ο έλεγχος και η διαφά-
νεια σε έναν ευαίσθητο χώρο, 
όπως είναι η Ελληνική Αστυνομία, 

μόνο ευεργετικά μπορούν να λει-
τουργήσουν, καθώς οι όποιες ανω-
ριμότητες και οι όποιοι συνδικαλι-
στικοί αυθορμητισμοί, θα αποκα-
λύπτονται άμεσα και θα αντιμετω-
πίζονται αναλόγως. 

3Η άλλη μεγάλη αλλαγή για 
την οποία, επίσης, δεν πρέπει 
να υπάρχει καμία αμφιβολία 

ότι αποτελεί κι αυτή ώριμο αίτημα 
των συναδέλφων μας, αφορά στη 
δημιουργία περισσοτέρων του ενός 
σωματείων στο Λεκανοπέδιο Αττι-
κής. Διότι, όταν το 1988 ιδρύθηκε το 
σωματείο της Αττικής, κατά τα πρό-
τυπα των νομών όλης της χώρας, τα 
δεδομένα ήταν διαφορετικά, τόσο 
από αριθμητική όσο και από ουσια-
στική διάσταση. Με την πάροδο του 
χρόνου, η ίδια η ζωή έδειξε ότι αυ-
τός ο υπερσυγκεντρωτισμός σε ένα 
σωματείο των 18.000 μελών, έναντι 
των 50 άλλων σωματείων των αστυ-
νομικών της υπόλοιπης χώρας 
όπου το αμέσως μεγαλύτερο λει-
τουργεί με περίπου 4.000 μέλη και 
το μικρότερο με περίπου 200, προ-

κάλεσε αλαζονικές συμπεριφορές 
και εξουσιαστικές αντιλήψεις, δια-
γραφές, δικαστικές διενέξεις, προ-
σφυγές εναντίον όποιου τολμούσε 
να ιδρύσει δεύτερο ή τρίτο σωμα-
τείο στα όρια άλλων νομαρχιών 
πλην της Αθήνας, αλλά την ίδια ώρα 
συνένωση των σωματείων σε άλλες 
περιφέρειες και άλλες καταδικα-
στέες από όλους μας  -γνωστές 
στους παροικούντες την Ιερουσα-
λήμ- συμπεριφορές.

4Ως ΠΟΑΣΥ, όχι απλώς σεβό-
μαστε τους θεσμούς, αλλά 
πολύ περισσότερο, καταβάλ-

λουμε καθημερινά μεγάλη προσπά-
θεια για την προάσπισή τους, χωρίς 
να παρασυρόμαστε από Σειρήνες  
και Λαιστρυγόνες.  Στη σημερινή 
εποχή των πολλαπλών προκλήσε-
ων και της διαμόρφωσης συνειδή-
σεων για μια νέα Ελληνική Αστυνο-
μία,  το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
καλείται και πάλι να παίξει πρω-
τεύοντα και καθοριστικό ρόλο, 
απαλλαγμένο από τα φοβικά σύν-
δρομα του παρελθόντος, θωρακι-
σμένο από κάθε άποψη, για να είναι 
σε θέση να εξασφαλίζει τα συμφέ-
ροντα των μελών του, λαμβάνοντας 
πάντα υπόψη του το δημόσιο συμ-
φέρον της χώρας και την τήρηση 
της δημοκρατική νομιμότητας.

Με μακροσκελή της επιστολή η ΠΟΑΣΥ  
εξήγησε στους 300 της Βουλής τους λόγους  
που επέβαλαν τις ιστορικές αλλαγές

SMS
Συνάδελφοι και  
συναδέλφισσες,

η τροποποίηση του συνδι-
καλιστικού νόμου μάς 
αφορά όλους, όπου κι αν 
υπηρετούμε, σε όλη την 
Ελλάδα. Με την καθιέρω-
ση της απλής αναλογικής 
όλοι οι συνάδελφοι θα 
έχουν τη δυνατότητα να 
επιλέγουν και να εκλέ-
γουν αναλογικά τους εκ-
προσώπους τους, χωρίς 
αποκλεισμούς, με μονα-
δικό κριτήριο το εκλογικό 
μέτρο, τη σοβαρότητα 
των υποψηφίων και τη δι-
άθεσή τους για προσφο-
ρά και συμμετοχή στον 
κοινό, καλό μας αγώνα.
Από το προσκλητήριο της 
ΠΟΑΣΥ δεν πρέπει να λεί-
ψει κανείς. Πυκνώστε τις 
τάξεις των σωματείων 
σας. Έρχονται δύσκολες 
μέρες. Μας περιμένουν 
όλους σκληροί αγώνες.
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Με μια σεμνή τελετή στον Ιερό 
Ναό Παμμεγίστων Ταξιαρ-
χών της Ελληνικής Αστυνο-

μίας πραγματοποιήθηκε και φέτος 
(το πρώτο Ψυχοσάββατο) η καθιερω-
μένη επιμνημόσυνη δέηση για τους 
Πεσόντες Αστυνομικούς και στη συ-
νέχεια, η κατάθεση στεφάνων στο 
Μνημείο Πεσόντων που βρίσκεται 
στο προαύλιο του Υπουργείου Προ-
στασίας του Πολίτη. 

Φόρο τιμής στους πεσόντες από-
τισαν ο υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Χρήστος Παπουτσής, ο 
γενικός γραμματέας Δημόσιας Τά-
ξης κ. Γρηγόρης Τασούλας, σύσ-
σωμη η Φυσική Ηγεσία με επικεφα-
λής τον αρχηγό του Σώματος αντι-
στράτηγο κ. Ελευθέριο Οικονό-
μου , ανώτατοι και ανώτεροι 
αξιωματικοί, εκ μέρους του ΠΑΣΟΚ 
ο βουλευτής κ. Δημήτρης Καρύ-
δης και ο επικεφαλής του Τομέα 
Προστασίας του Πολίτη κ. Αθανά-
σιος Κατερινόπουλος, εκ μέρους 
της Νέας Δημοκρατίας ο υπεύθυ-
νος του τομέα Προστασίας του Πο-
λίτη βουλευτής κ. Αθανάσιος Νά-
κος, του ΛΑΟΣ ο βουλευτής κ. Αθα-
νάσιος Πλεύρης και ο υπεύθυνος 
του τομέα Προστασίας του Πολίτη 
κ. Ιωάννης Δαραβίγκας, το μέλος 
της ΚΠΕ του Συνασπισμού κ. Πάνος 
Σιώκος, ο γενικός γραμματέας της 
ΑΔΕΔΥ κ. Ηλίας Ηλιόπουλος, ο 
επίτιμος πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. 
Δημήτρης Κυριαζίδης, ο Πρόε-
δρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδί-
ας Αποστράτων Σωμάτων Ασφαλεί-
ας κ. Νικόλαος Κουτρουμπής, ο 

καθηγητής Εργατικού Δικαίου κ. 
Αλέξης Μητρόπουλος, ο νομικός 
σύμβουλος της ΠΟΑΣΥ κ. Χάρης 
Μπουκουβάλας, ο εγκληματολό-
γος και νομικός σύμβουλος της 
Ένωσης Αξιωματικών Αττικής κ. 

Άγγελος Τσιγκρής, συγγενείς και 
φίλοι των αδικοχαμένων συναδέλ-
φων και εκπρόσωποι συνδικαλιστι-
κών ενώσεων από όλη τη χώρα. 

Εκ μέρους των Ομοσπονδιών, τον 
επιμνημόσυνο λόγο εκφώνησε ο 

πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος, ο οποίος στάθηκε 
στην επικινδυνότητα του λειτουργή-
ματος που επιτελούν οι Έλληνες 
αστυνομικοί και τόνισε την αναγκαι-
ότητα της συνεχούς λήψης μέτρων 

για τη θωράκισή τους από τους αυξη-
μένους κινδύνους που τους απειλούν 
καθημερινά. 

Την τελευταία δεκαετία, το Αστυ-
νομικό Σώμα έχει κηδέψει πάνω από 
660 εν ενεργεία αστυνομικούς, οι πε-
ρισσότεροι εκ των οποίων έχουν φύ-
γει πρόωρα από τη ζωή, κυρίως λόγω 
τροχαίων ατυχημάτων και παθολογι-
κών αιτίων. Όμως, σχεδόν κάθε χρό-
νο δυο αστυνομικοί χάνουν τη ζωή 
τους είτε από δολοφονικά πυρά, είτε 
από τροχαίο ατύχημα εν ώρα υπηρε-
σίας, ενώ οι τραυματίες -σοβαρά και 
ελαφρά- είναι πάνω από 7.000. 

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, δεν 
λησμονεί τους πεσόντες αστυνομι-
κούς και επιζητεί την έμπρακτη στή-
ριξη τόσο της κοινωνίας όσο και της 
πολιτείας, ώστε η Ελληνική Αστυνο-
μία να ανταποκριθεί στη δύσκολη και 
επικίνδυνη αποστολή της.

 
Θέλουμε στήριξη
Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, τόλ-
μησε πρώτο να απευθυνθεί δημοσί-
ως στην ελληνική κοινωνία και να 
την καλέσει να αφήσει πίσω της τα 
εμφυλιοπολεμικά σύνδρομα του πα-
ρελθόντος, τιμώντας τους ήρωές μας 
όπως τους αξίζουν. Υπενθυμίζουμε 
την πρότασή μας για την ονοματοδό-
τηση οδών Πεσόντων Αστυνομικών, 
όπου είναι εφικτό για παλαιότερα 
συμβάντα, αλλά και τα πιο πρόσφατα 
αιτήματά μας προς το δήμο της Αθή-
νας για να μετονομαστεί σε οδό Νε-
κτάριου Σάββα η οδός Λάμπρου Πορ-
φύρα στα Πατήσια, καθώς και για το 
αίτημά μας προς τα Ελληνικά Ταχυ-
δρομεία να εκδώσουν γραμματόση-
μο στη μνήμη του Γιώργου Βασιλάκη, 
που δολοφονήθηκε άνανδρα πέρυσι 
τον Ιούνιο. 

Την επιμνημόσυνη δέηση τέλεσε ο 
Αρχιμανδρίτης Νεκτάριος Κιούλος 
ο οποίος εκπροσώπησε τον Σεβα-
σμιώτατο Αρχιεπισκόπο Αθηνών 
και Πάσης Ελλάδος κ.κ. Ιερώνυμο, 
του οποίου και μετέφερε τις ευχές 
και τα συλλυπητήρια προς τους συγ-
γενείς των θυμάτων.

Τιμή και δόξα στους Ηρωες  
της Ελληνικής Αστυνομίας
Με τον πιο κατηγορηματικό τρόπο, ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κάλεσε την πολιτεία να ανταποκριθεί  
στο χρέος της, θωρακίζοντας τον Αστυνομικό απέναντι στους καθημερινούς κινδύνους

Παρουσία της Πολιτικής και φυσικής 
Ηγεσίας της ελληνικής αστυνομίας 
τελέστηκε στον ιερό Ναό  
των Παμμεγίστων Ταξιαρχών  
η επιμνημόσυνη δέηση  
για τους Πεσόντες αστυνομικούς. 
στεφάνια στο Μνημείο Πεσόντων 
κατέθεσαν ο υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη κ. Χρήστος Παπουτσής, 
που εκπροσώπησε και  
την Κυβέρνηση, ο αρχηγός της εΛ.ασ. 
αντιστράτηγος κ. ελευθέριος 
οικονόμου, ο πρόεδρος της ΠοαΞια 
κ. Δημήτρης Γεωργατζής εκ μέρους 
των δυο ομοσπονδιών, εκπρόσωποι 
των πολιτικών κομμάτων και άλλοι
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Σεβασμός στους νεκρούς μας 
Οι Ομοσπονδίες τίμησαν σεμνά τη μνήμη των Ηρώων της Ομάδας ΔΙ.ΑΣ. και κάλεσαν την κοινωνία να 
εκδηλώσει τη στήριξή της στον αστυνομικό μας θεσμό, απομονώνοντας τις ακραίες φωνές. Τριμερή συνάντηση 
με την Πολιτική Ηγεσία για να δοθούν οι δέουσες δεσμεύσεις για συγκεκριμένες ενέργειες και αποφάσεις.

«Λίγα μόλις 24ωρα μετά την 
ετήσια επιμνημόσυνη δέ-
ηση και την απότιση φό-

ρου τιμής στους Ήρωες της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, το Ψυχοσάββα-
το 26 Φεβρουαρίου, αδίστακτοι 
κακοποιοί έκοψαν βίαια το νήμα 
της ζωής δυο ακόμα συναδέλφων 
μας, βυθίζοντας τις οικογένειές 
τους σε βαθύ πένθος και “προσφέ-
ροντας” σε όλους εμάς τους υπο-
λοίπους την “ευκαιρία” να πρά-
ξουμε το χρέος μας…».

Με αυτά τα λόγια η ΠΟΑΣΥ και η 
ΠΟΑΞΙΑ, διατύπωσαν τη θέση τους 
και ζήτησαν από όλους να σεβαστούν 
τους Ήρωες αστυνομικούς μας, τονί-
ζοντας για άλλη μια φορά: 

«Ειλικρινή συλλυπητήρια, έκφραση 
συμπαράστασης, συναισθήματα ορ-
γής και λύπης, κροκοδείλια δάκρυα 
από άλλους, αναζήτηση ευθυνών, αλ-
λά και περισπούδαστες αναλύσεις για 
τα αίτια και τους φταίχτες πριν καν 
ξεκινήσουν οι έρευνες, κομματικές 
αντιπαραθέσεις κλπ, αλλά για την τα-
μπακέρα, απολύτως τίποτε». 

Οι Ομοσπονδίες, επίσης, προβλέπο-
ντας τι θα επακολουθούσε, ανακοίνω-
σαν ότι απέχουν συνειδητά από κάθε 
απόπειρα σκύλευσης της μνήμης των 
νεκρών συναδέλφων μας, και ότι συμ-
μετέχουν σεμνά στο πένθος των οικο-
γενειών για την τραγική απώλεια των 
αγαπημένων τους παιδιών.  

« Ήταν θέμα χρόνου να συμβεί το 
μοιραίο, είχαμε επισημάνει εδώ και 
καιρό και γι’ αυτό προκαλεί κατάπλη-
ξη το γεγονός ότι κάποιοι εμφανίζο-
νται αιφνιδιασμένοι», σημειώνεται 
στην ίδια κοινή ανακοίνωση, υπενθυ-
μίζοντας ότι «το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα εκφράζει καθημερινά πλέ-
ον την έντονη ανησυχία του για τις 
απανωτές καταδιώξεις και ανταλ-
λαγές πυροβολισμών με αδίστα-
κτους κακοποιούς, αλλά και για τις 
βίαιες επιθέσεις, με αφορμή διά-

φορα γεγονότα, εναντίον αστυνο-
μικών στα αστικά κέντρα και στην 
ύπαιθρο χώρα, χωρίς να έχει γίνει 
κοινή συνείδηση το μέγεθος του κιν-
δύνου που απειλεί τους συναδέλφους 
μας. Τα αντανακλαστικά των συντε-
ταγμένων οργάνων της πολιτείας, αλ-
λά και των ίδιων των αστυνομικών 
υπηρεσιών, παρά τις διαρκείς επιση-
μάνσεις μας, δεν ανταποκρίνονται στα 
σύγχρονα δεδομένα».  

Στη συνέχεια, οι Ομοσπονδίες κα-
λούν την πολιτεία να αντιμετωπίσει το 
μείζον ζήτημα της ασφάλειας ως εθνι-
κή υπόθεση, μακριά από κομματικές 
σκοπιμότητες και βεβαίως έξω από 
κάθε σκέψη για περαιτέρω μείωση των 
διατιθέμενων κονδυλίων. Επίσης, επα-
ναφέρουν την πρόταση για τη σύσταση 
Διακομματικής Επιτροπής με στόχο τη 
συνολική μεταρρύθμιση της Ελληνι-
κής Αστυνομίας, τονίζοντας ότι δεν εί-

ναι δυνατόν να αναλώνεται ακόμα ο 
πολιτικός κόσμος σε διαξιφισμούς και 
άσφαιρα πυρά, ενώ οι σφαίρες των κα-
κοποιών θερίζουν ανθρώπινες ζωές, 
συναδέλφων και συμπολιτών μας. Ζη-
τούν να γίνει συζήτηση σε επιστημονι-
κή βάση για την αστυνομία, αλλά και 
να δείξουμε ως κοινωνία εμπράκτως 
την υποστήριξή μας στον αστυνομικό 
θεσμό, απομονώνοντας όσους τυμβω-
ρυχούν ασύστολα. Επιτέλους, θα τιμή-
σουμε τους Ήρωες αστυνομικούς 
όπως τους αξίζει, ως αστυνομική οικο-
γένεια, ως πολιτεία και ως κοινωνία, 
τέθηκε δημοσίως για μια ακόμα φορά 
το εναγώνιο ερώτημα μας;

Οι Ομοσπονδίες κάλεσαν και τους 
συναδέλφους μας να σταθούν στο 
ύψος των περιστάσεων, αντιμετωπί-
ζοντας με σύνεση και ψυχραιμία τον 
άδικο χαμό των νεαρών συναδέλφων 
μας ειδικών φρουρών. Οι  Ομοσπον-

δίες μας απορρίπτουν κάθε αυθορ-
μητισμό και κάθε αψυχολόγητη, 
άναρχη ενέργεια που ενδέχεται να 
λειτουργεί απαξιωτικά τόσο για το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα όσο 
και για την Ελληνική Αστυνομία.

Τέλος, ζήτησαν να υπάρξει άμεσα 
τριμερής κοινή συνάντηση με την Πο-
λιτική Ηγεσία, ώστε τουλάχιστον ΤΩ-
ΡΑ, έστω και μετά από έξι μήνες ανα-
μονής, να δοθούν στις δυο Ομοσπον-
δίες οι δέουσες δεσμεύσεις για συγκε-
κριμένες ενέργειες και αποφάσεις. 

«Όχι άλλα πειράματα, σεβασμός 
στους νεκρούς συναδέλφους μας. Ο 
ηρωισμός και η αυταπάρνηση που 
επέδειξαν, αποτελούν σημείο αναφο-
ράς για όλη την Ελληνική Αστυνομία, 
η οποία θα οδηγήσει τους δολοφό-
νους ενώπιον της Δικαιοσύνης και 
στην παραδειγματική τους τιμωρία», 
τόνισαν οι Ομοσπονδίες.

Βαθιά οδύνη  
στις κηδείες  
των συναδέλφων

Αντιπροσωπείες της Ομο-
σπονδίας και Πρωτοβαθμί-
ων Οργανώσεων, συνόδευ-

σαν στην τελευταία τους κατοικία 
και είπαν το στερνό αντίο, με χι-
λιάδες άλλους συναδέλφους και 
πολίτες, στους συναδέλφους που 
έδωσαν τη ζωή τους για να αισθά-
νεται ασφαλής η κοινωνία μας. Επί-
σης, πολλές Πρωτοβάθμιες Οργα-
νώσεις, πραγματοποίησαν τρισάγια 
στη μνήμη τους, ενώ η Ομοσπονδία, 
ανακοίνωσε ότι αναστέλλει τη συμ-
μετοχή της από χοροεσπερίδες και 

ΕνόΣ λΕπΤόύ ΣιγΗ  
Από ΤΗν EuroCop
ενός λεπτού  σιγή, ως ελάχιστο 
φόρο τιμής στους δυο αδικοχα-
μένους συναδέλφους μας κρα-
τήθηκε στις 2 Μαρτίου 2011 
κατά τις εργασίες της εαρινής 
συνόδου της ευρωπαϊκής συνο-
μοσπονδίας  αστυνομικών συν-
δικάτων (EuroCop)  στις βρυ-
ξέλλες, από τα μέλη της 
Eκτελεστικής της Eπιτροπής 
και τους εκπροσώπους  είκοσι 
επτά εθνικών ομοσπονδιών, 
μετά από πρόταση του προέ-
δρου της εuroCop κ. Heinz 
Kiefer. Κατά την τοποθέτησή 
του ο κ. Kiefer δήλωσε συγκλο-
νισμένος από το περιστατικό 
της εν ψυχρώ δολοφονίας των 
δυο ελλήνων συναδέλφων, 
αλλά και για το πρόσφατο περι-
στατικό της απόπειρας δολο-
φονίας του συναδέλφου μας 
στην Πλατεία συντάγματος. Δή-
λωσε ότι βρίσκεται στο πλευρό 
των οικογενειών και όλων των 
ελλήνων συναδέλφων και ότι 
θα επισκεφθεί μαζί με τα υπό-
λοιπα μέλη της εκτελεστικής 
επιτροπής της εuroCop, εκ 
νέου την χώρα μας για να εξευ-
ρεθεί λύση για την ασφάλεια 
των ελλήνων αστυνομικών. 

πΑλλΑϊκΗ κΑΤΑκρΑύγΗ
συγκινητικές συλλυπητήριες 
επιστολές έφτασαν στα γρα-
φεία της ομοσπονδίας μας για 
τους αδικοχαμένους συναδέλ-
φους της ομάδας Δι.ασ. Η ομο-
σπονδία, ευχαριστεί όλους 
τους φορείς, τους εκπροσώ-
πους της τοπικής αυτοδιοίκη-
σης, τους συναδέλφους συνδι-
καλιστές άλλων φορέων, για τα 
συγκινητικά τους λόγια. Και με 
τη δική μας ευχή, να έχουν οι 
δυο συνάδελφοί μας ένα καλό 
ταξίδι στη γειτονιά των αγγέ-
λων και να είναι ελαφρύ το 
χώμα που τους σκέπασε, ανα-
φέρουμε ότι επιστολές έστει-
λαν στα γραφεία μας: ο σύνδε-
σμος αστυνομίας Κύπρου, ο 
Δικηγορικός σύλλογος αθηνών, 
η ανεξάρτητη Ένωση αποστρά-
των ενόπλων Δυνάμεων, η Ένω-
ση υπαλλήλων Πυροσβεστικού 
σώματος Νομού Κέρκυρας, η 
Ένωση υπαλλήλων Πυροσβεστι-
κού σώματος Νήσου ρόδου και 
Δωδεκανήσου, το σωματείο 
εξωτερικής φρούρησης Κρα-
τουμένων αλικαρνασσού, η Πα-
νελλήνια ομοσπονδία υπαλλή-
λων ελληνικής αγροφυλακής, η 
Πανελλήνια ομοσπονδία στρα-
τιωτικών, η ομοσπονδία συλλό-
γων ειδικού και εργαστηριακού 
Διδακτικού Προσωπικού αει, ο 
δημοσιογράφος Σεραφύμ Φυ-
ντανίδης, ο αρθρογράφος Διο-
νύσης Γουσέτης, η βουλευτής 
κ. Κατερίνα Παπακώστα κ.ά.

συναφείς εκδηλώσεις έως την Ανά-
σταση του Κυρίου, προτρέποντας 
να πράξουν το ίδιο και οι Πρωτο-
βάθμιες Οργανώσεις της.

Τρισάγιο, πραγματοποιήθηκε 
από το Σωματείο Ειδικών Φρου-
ρών Αττικής στην οδό Περικλέ-
ους στου Ρέντη, όπου επίσης πα-
ρέστη αντιπροσωπεία της Ομο-
σπονδίας. 

Από την πρώτη στιγμή, εξάλλου, 
βρεθήκαμε κοντά στους δυο τραυ-
ματισμένους συναδέλφους και ευ-
χηθήκαμε να βρουν τη δύναμη να 
επουλώσουν γρήγορα τα τραύμα-
τά τους και το σοκ που υπέστησαν 
όταν βρέθηκαν αντιμέτωποι με τα 
δολοφονικά πυρά και διαπίστω-
σαν ότι δυο συνάδελφοί τους είχαν 
τραυματιστεί θανάσιμα.

σκυλογιάννης Γεώργιος, ετών 22. ευαγγελινέλης ιωάννης, ετών 23.  
Έδωσαν τη ζωή τους για να αισθάνεται ασφαλής ο Έλληνας πολίτης.  
Η κοινωνία μας, για πρώτη φορά τα τελευταία χρόνια, εκφράζοντας  
τα θερμά της συλλυπητήρια στις οικογένειες των θυμάτων, εκδήλωσε  
χωρίς ταμπού και την αγωνία της για το μέλλον της ελληνικής αστυνομίας
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Ο σημαντικός ρόλος που μπο-
ρούν να διαδραματίσουν οι 
τοπικοί φορείς και οι τοπικές 

κοινωνίες στην αντιμετώπιση της 
μάστιγας των χούλιγκαν των γηπέ-
δων, αναδείχθηκε στην Ημερίδα που 
πραγματοποιήθηκε (11 Φεβρουαρί-
ου 2011) στην Ελευθερούπολη Καβά-
λας σε συνεργασία με την Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού 
Καβάλας.

Το συμπέρασμα των τοποθετήσε-
ων και των παρεμβάσεων των δια-
κεκριμένων ομιλητών ήταν ότι σε 
περιοχές που δεν αντιμετωπίζουν 
οξυμένα προβλήματα και το φαινό-
μενο είναι «υπό έλεγχο», πρέπει να 
αναπτυχθούν άμεσα πρωτογενείς 
δράσεις σε τοπικό – περιφερειακό 
επίπεδο, με πρωταγωνιστές τους 
φορείς της τοπικής αυτοδιοίκησης, 
τα αθλητικά σωματεία και κάθε άλ-
λο αρμόδιο φορέα, ώστε να σπάσει 
ο φαύλος κύκλος της βίας που τρο-
φοδοτείται διαρκώς με νέα παιδιά 
για πολλούς και διάφορους λόγους. 
Αν γίνουν οι σωστές παρεμβάσεις 
και διακοπεί η «στρατολόγηση» της 
νεολαίας από τους φορείς της βίας, 
τότε θα έχει επιτευχθεί σημαντική 
πρόοδος στον τομέα της πρόληψης 
και της καταστολής και μάλιστα, 
χωρίς αστυνομικής φύσεως μέτρα. 
Επίσης, τονίστηκε ότι η διαρκής αυ-
στηροποίηση της αθλητικής νομο-
θεσίας δεν έχει φέρει τα επιθυμητά 
αποτελέσματα, αφενός διότι δεν 
υπάρχουν ακόμα οι αναγκαίοι ελε-
γκτικοί μηχανισμοί για την εφαρ-
μογή της, αφετέρου δε διότι οι αντι-
κοινωνικές συμπεριφορές δεν για-
τρεύονται μόνο με αστυνομικά μέ-
τρα. Από την εφαρμοζόμενη 
πολιτική απουσιάζουν παντελώς τα 
μέτρα ανθρωποκεντρικής κατεύ-
θυνσης, με αποτέλεσμα ενώ το πρό-
βλημα προκαλείται μόλις από το 2% 
των φιλάθλων, να μην είναι σε θέση 
κανείς να το ελέγξει αποτελεσματι-
κά. Η βία ανακυκλώνεται διαρκώς 
καθώς οι χούλιγκαν οδηγούνται 
στο περιθώριο, προσελκύοντας εύ-
κολα νέα παιδιά για την εκδήλωση 
κάθε μορφής βίας.

Τις εργασίες της Ημερίδας άνοιξε 
ο πρόεδρος της Ε.Α.Υ.Ν. Καβάλας κ. 
Νικόλαος Καπνόπουλος, ενώ ει-
σηγητές ήταν ο αναπληρωτής κα-
θηγητής Πανεπιστημίου Αθηνών κ. 
Δημήτρης Παναγιωτόπουλος (Η 
νομική άποψη της βίας στα γήπε-
δα), ο καθηγητής του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου κ. Γεώργιος Δογά-
νης (η κοινωνιολογία της βίας), ο 
υποψήφιος διδάκτωρ του Παντείου 
Πανεπιστημίου κ. Ευάγγελος Χαϊ-
νάς (η βία στα ελληνικά γήπεδα), ο 
προϊστάμενος του Ελληνικού Τμή-
ματος Πληροφοριών Ποδοσφαίρου 
κ. Δημήτριος Λόγος, ο υπεύθυνος 
Ασφαλείας της Super League κ. 

Αθανάσιος Μαχαίρας και ο πρόε-
δρος της ΕΣΗΕΜΘ κ. Μόσχος Βοϊ-
τσίδης.

Συμμετοχή
Χαιρετιστήριο μήνυμα απέστειλε ο 
υφυπουργός Προστασίας του Πολί-
τη κ. Μανώλης Όθωνας, ενώ χαι-
ρετισμούς απηύθυναν ο υφυπουρ-

γός Υγείας και Κοινωνικής Αλλη-
λεγγύης, αρμόδιος για θέματα Δια-
τροφής και Άθλησης, κ. Χρήστος 
Αηδόνης, ο υφυπουργός Υγείας και 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης κ. Μιχά-
λης Τιμοσίδης, ο βουλευτής Καβά-
λας του ΠΑΣΟΚ κ. Δημήτρης Πα-
πουτσής, ο εκπρόσωπος του Αρχη-
γού της Ελληνικής Αστυνομίας 

αντιστράτηγος κ. Κωνσταντίνος 
Κασαπάκης, ο Γενικός Αστυνομι-
κός Διευθυντής Περιφέρειας Ανα-
τολικής Μακεδονίας Θράκης κ. Ρί-
ζος Νικόλαος, ο αντιπεριφερειάρ-
χης Καβάλας κ. Αρχέλαος Γρανάς 
και ο δήμαρχος Παγγαίου κ. Βασί-
λης Ξουλόγης.

Τις εργασίες της Ημερίδας παρα-

κολούθησαν συνταξιούχοι –ανάμε-
σά τους και ο επίτιμος αντιπρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ Κώστας Αντωνί-
ου, εν ενεργεία συνάδελφοί, ο εκ-
πρόσωπος του σεβασμιοτάτου 
Μητροπολίτη Ελευθερουπόλεως 
πατήρ Χρυσόστομος και δεκάδες 
εκπρόσωποι τοπικών φορέων και 
πολιτικών κομμάτων. 

Αναντικατάστατος ο ρόλος της κοινωνίας
Ημερίδα για την πάταξη της βίας στα γήπεδα, πραγματοποιήθηκε στην Καβάλα.  
Ζητούνται μέτρα για να σταματήσει η στρατολόγηση των παιδιών στους οπαδικούς στρατούς της βίας

στιγμιότυπα από τις εργασίες  
της Ημερίδας. στο βήμα, πάνω,  
(από δεξιά), ο πρόεδρος της εαυΝ 
Καβάλας κ. Νίκος Καπνόπουλος,  
ο καθηγητής κ. Παναγιωτόπουλος,  
ο κ. Μάλλιαρης, ο καθηγητής  
κ. Δογάνης, ο κοινωνιολόγος  
κ. Χαϊνάς και ο κ. Ζαχαριουδάκης. 
Κάτω, ο δήμαρχος Παγγαίου  
κ. Ξουλόγης και ο υφυπουργός 
υγείας κ. αηδόνης
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Μία μέρα μετά την Ημέρα 
της Γυναίκας, θα γράψω 

για μία διάκριση που γίνεται σε 
βάρος των ...αντρών 
αστυνομικών:

   Όταν για υπηρεσιακούς λό-
γους διατάσσεται επιφυλακή 
(Πολυτεχνείο, υπόθεση Γρηγο-
ρόπουλου, λοιποί λόγοι), συνή-
θως από την επιφυλακή εξαιρού-
νται (και σωστά) οι γυναίκες 
αστυνομικοί με παιδιά μέχρι 4 
ετών. Επίσης και «εκείνες με παι-
διά από 5-12 ετών με την προϋ-
πόθεση ότι οι σύζυγοί τους 
(αστυνομικοί ή μη) εργάζονται 
κατά το χρόνο της επιφυλακής». 
Υπάρχουν όμως και γυναίκες σύ-
ζυγοι αντρών αστυνομικών που 
εργάζονται σε εργοστάσια σε 
απογευματινές βάρδιες, με απο-

τέλεσμα να δημιουργείται με την 
επιφυλακή πρόβλημα ως προς 
την επιμέλεια των παιδιών ηλι-
κίας 5-12 ετών. Μήπως πρέπει να 
υπάρξει παρέμβαση για να αλλά-
ξει αυτή η διαφορετική αντιμε-
τώπιση που υπάρχει και να εξαι-
ρούνται και οι άντρες της κατη-
γορίας αυτής από τις περιπτώ-
σεις επιφυλακής προσωπικού;» 
αναφέρει συνάδελφος, το μήνυ-
μα του οποίου είναι ξεκάθαρο.   

Γράφει μεταξύ άλλων  
ο κ. Γιάννης  

Παπαγρηγορίου,  
τ. σύμβουλος  του 
Παιδαγωγικού  Ινστιτούτου:

«Επειδή πιστεύω ότι οι όποιες 
φιλανθρωπίες και χορηγίες, τα 
μνημόνια, οι φαμφάρες, οι  περι-

σπούδαστες αναλύσεις και μελέ-
τες των πάσης φύσεως αρμοδί-
ων, των παλαιών και νεόκοπων 
συνδικαλιστών, των κομματαρ-
χών, των  μπουρδολογούντων  
δημοσιογράφων, που, δυστυχώς, 
διαθέτουν τηλεοπτικό βήμα, και 
των λοιπών μαϊντανών των τηλε-
οπτικών καναλιών που έχουν 
ιδανικές λύσεις για όλα τα προ-
βλήματα (οικονομία, φορολογία, 
συγκοινωνίες, κλειστά επαγγέλ-
ματα,  ανάπτυξη, απασχόληση, 
ανεργία, ασφαλιστικό, μετανα-
στευτικό,  παιδεία,  κτλ.) και  επι-
χειρηματολογούν με κοινοτοπίες 
και  συνθηματικό λόγο, δε λύ-
νουν το πρόβλημα, προτείνω κά-
τι ρεαλιστικό και εφικτό. 

     Αυτό που έγινε για το επίδο-
μα των  Τελωνειακών, που, όπως 

λέγεται, έχει μεταφερθεί στους 
λογαριασμούς της ΔΕΗ , να γίνει 
και για την ενίσχυση, με προσω-
πικό και μέσα, της μονάδας 
ΔΙ.ΑΣ., η οποία στη συνείδηση 
των πολιτών έχει ταυτιστεί με 
την ασφάλειά τους.   Γιατί, κατά 
τη γνώμη μου, αν επιβαρυνθούν 
οι λογαριασμοί της ΔΕΗ ή της 
ΕΥΔΑΠ, από ένα έως δέκα ευρώ, 
με  συντελεστές  ανάλογους  με 
την περιοχή (μεγάλα  αστικά κέ-
ντρα, περιφέρεια) και την κατα-
νάλωση, μπορούν,  εδώ και τώ-
ρα,  να  εξοικονομηθούν σημα-
ντικοί πόροι, αποκλειστικά  για 
τη στήριξη αυτής της  αξιόλογης 
μονάδας η οποία, με τη δράση 
της και, κυρίως,  τα αποτελέσμα-
τά της, έχει κερδίσει την εμπι-
στοσύνη όλων μας».

 
Η γνώμη 
σας 
μετράει... 

 

εδω φιλοξενούνται  
οι αποψεις ςας,  
οι καταγγελιες ςας  
και γνωμες ςας

• poasy@otenet.gr 
• Fax: 210 7770.682 
• αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Κόπηκε η ανάσα μας όταν εί-
δαμε να προβάλλεται στις 
τηλεοράσεις και στο διαδί-

κτυο το βίντεο με τον συνάδελφό 
μας που είχε τυλιχθεί στις φλόγες 
από βόμβα μολότοφ κατά τη διάρ-
κεια επεισοδίων με διαδηλωτές 
στην Πλατεία Συντάγματος. 

Η ΠΟΑΣΥ εξέφρασε αμέσως την 
έντονη ανησυχία της και χαρακτή-
ρισε τις επιθέσεις με βόμβες μολό-
τοφ προσχεδιασμένες απόπειρες 
δολοφονίας αστυνομικών.

Ο συνάδελφος διέτρεξε θανάσι-
μο κίνδυνο και αν είναι ζωντανός, 
τούτο οφείλεται σε σειρά ευνοϊ-
κών συνθηκών και παραγόντων. 

«Τέρας ψυχραιμίας» ο ίδιος, κα-
τάφερε με τη βοήθεια συναδέλ-
φων του να σβήσει τη φωτιά, 
βγαίνοντας νικητής από τη φονι-
κή παγίδα που του είχαν στήσει, 
όμως αυτή η κατάσταση δεν μπο-
ρεί να συνεχιστεί.

Δεν πρόκειται για μεμονωμένα 
και ανεξάρτητα κρούσματα βίαιων 
συμπεριφορών και πρέπει να απο-
τελέσουν, επιτέλους, αντικείμενο 
ενδελεχούς έρευνας. Οι αρμόδιες 
αρχές, πέρα από την αυτονόητη 
έρευνα για τη σύλληψη των εγκλη-
ματικών στοιχείων, την άριστη 
εκπαίδευση και τον άρτιο εξοπλι-
σμό που οφείλουν να παρέχουν 
στους αστυνομικούς υπαλλήλους, 
οφείλουν να αναζητήσουν τα κίνη-
τρα των επίδοξων δολοφόνων των 
συναδέλφων μας και να προτεί-
νουν λύσεις σε ευρύτερο επίπεδο, 
έξω και πάνω από το στενό αστυ-
νομικό πεδίο δράσης. 

Το κοινωνικό φαινόμενο της 
βίας, το οποίο προφανώς έχει 
προσλάβει οργανωμένα, εγκλη-
ματικά χαρακτηριστικά, με ύπο-
πτες διασυνδέσεις και εύλογες 

σκοπιμότητες, είναι επικίνδυνο 
να αναμένει κανείς να αντιμετω-
πιστεί μόνο από τις αστυνομικές 
υπηρεσίες», καταλήγει η ανακοί-
νωση της ΠΟΑΣΥ.

Προτάσεις για την λειτουργία 
του «ιδρύματος εξοχές  
της ελληνικής αστυνομίας»

Τέσσερις προτάσεις για την ανα-
βάθμιση της λειτουργίας του 
«Ιδρύματος Εξοχές της Ελληνι-

κής Αστυνομίας» κατέθεσε ο εκπρό-
σωπος της Ομοσπονδίας μας στο διοι-
κητικό συμβούλιο του Ιδρύματος κ. 
Κώστας Μαλλικόπουλος.

Όπως είναι γνωστό, ο συνάδελφος 
ανέλαβε μετά το συνέδριο της Καλα-
μπάκας την εκπροσώπηση της Ομο-
σπονδίας μας στο Ίδρυμα και στο διά-
στημα του ενός αυτού χρόνου, ως κύ-
ριο σκοπό, πέραν της αποστολής που 
του ανατέθηκε είχε και τον εντοπισμό 
αδυναμιών της λειτουργίας του Ιδρύ-
ματος αλλά και την κατάθεση προτά-
σεων για την βελτίωσή του. 

Στην έκθεσή του αναφέρει μεταξύ 
άλλων ότι εκτός από την κατασκήνω-
ση του Αγίου Ανδρέα, η οποία εξυπηρε-
τεί τα παιδιά των συναδέλφων της Ατ-
τικής και των όμορων Νομών, στην 
υπόλοιπη Ελλάδα τα παιδιά μας εξυ-
πηρετούνται από ιδιωτικές κατασκη-
νώσεις, οι οποίες αναλαμβάνουν μετά 
από διαγωνισμό που διενεργεί το 
Ίδρυμα Εξοχών.  Η κατασκηνωτική πε-
ρίοδος στις ιδιωτικές κατασκηνώσεις 
είναι μόνο μία, με αποτέλεσμα να μην 
εξυπηρετούνται όλοι οι συνάδελφοι 
που επιθυμούν να στείλουν τα παιδιά 
τους και επιπλέον επιβαρύνονται οι 
ίδιοι με ένα ποσό (ανάλογα την σύμβα-
ση), κάτι που δεν συμβαίνει με τον υπό-
λοιπο δημόσιο τομέα.  Θα πρέπει εδώ 
να τονιστεί ότι τα έξοδα για την λει-
τουργία, αλλά και την εκμίσθωση των 
παιδικών εξοχών, δεν γίνονται από το 
ταμείο του Ιδρύματος, αλλά από άλ-
λους πόρους που προβλέπονται στο 
άρθρο 3 του Ν.749/48 (Φ.Ε.Κ. 200Α) και 
ενισχύσεις που προβλέπονται από τις 
διατάξεις του άρθρου 21 παρ.2 του 
Ν.1481/84, όπως αντικαταστάθηκε με 
το άρθρο 1παρ. 6 του Ν.1590/1986, εφό-

σον υπάρχουν διαθέσιμα ποσά στους 
σχετικούς λογαριασμούς.  Επίσης, με-
γάλο μέρος συναδέλφων που υπηρε-
τούν στην επαρχία, έχουν άγνοια ως 
προς το δικαίωμα να δηλώσουν τα παι-
διά τους, ώστε να συμμετάσχουν στις 
παιδικές κατασκηνώσεις.

Για τους λόγους αυτούς προτείνει α) 
να είναι ενυπόγραφη η ενημέρωση 
όλου του Αστυνομικού Προσωπικού, 
όταν κοινοποιείται στις Υπηρεσίες η 
διαταγή για την λειτουργία των παιδι-
κών εξοχών, β) την επέκταση των κα-
τασκηνωτικών περιόδων στις ιδιωτι-
κές κατασκηνώσεις, ώστε να πηγαί-
νουν πιο πολλά παιδιά, γ) την κάλυψη 
του μεριδίου που πληρώνουν οι συνά-
δελφοι από το ταμείο του Ιδρύματος 
(ποσό που θα καθορίζει το Δ.Σ. του 
Ιδρύματος Εξοχών, σύμφωνα με τις 
συμμετοχές των παιδιών και δ) την 
ανεύρεση οικοπέδων ανά τη χώρα για 
τη δημιουργία ιδιόκτητων παιδικών 
εξοχών στα πρότυπα του Αγίου Αν-
δρέα.  Επίσης, σχετικά με τη χορηγού-
μενη οικονομική ενίσχυση προτείνει  
σε περιπτώσεις θανάτων ή σοβαρών 
τραυματισμών από τρομοκρατική 
ενέργεια ή άλλο βίαιο συμβαν εν ώρα 
υπηρεσίας το ποσό να καθορίζεται με 
απόφαση Δ.Σ. και να μην είναι κάτω 
από 50.000 ευρώ. Για τις άλλες περι-
πτώσεις θανάτου ή σοβαρού τραυμα-
τισμού να είναι μέχρι 50.000 ευρώ.

Η Κοζάνη
Εξάλλου, προτάσεις υποβλήθηκαν 
και από την ΕΑΥΝ Κοζάνης, οι οποίες 
επίσης διαβιβάστηκαν στο Δ.Σ. του 
Ιδρύματος. Το σωματείο ζητά να μπο-
ρούν οι συνάδελφοι να επιλέγουν 
ελεύθερα όποια ιδιωτική κατασκή-
νωση θέλουν, να πληρώνουν μόνοι 
τους και στο τέλος να υποβάλλουν τις 
αποδείξεις για εκκαθάριση.

Προσχεδιασμένη 
απόπειρα δολοφονίας
Οργανωμένα, εγκληματικά χαρακτηριστικά, προσλαμβάνει  
η βία κατά των αστυνομικών τονίζει η ΠΟΑΣΥ

Τύχη βουνό είχε  
ο συνάδελφος  
που χτυπήθηκε  
με μολότοφ στο κεφάλι. 
Όχι, οι επιθέσεις  
αυτού του είδους,  
δεν μπορεί  
να μας αφήνουν 
αδιάφορους. 
Κινδυνεύουν ζωές
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Αποτελούν ντροπή για τον τόπο 
μας οι κτιριακές εγκαταστά-
σεις των περιφερειακών Υπη-

ρεσιών της Α.Δ. Ροδόπης και ειδικό-
τερα του Α.Τ. Σαπών και του Α.Τ. Φι-
λύρας, όπου τα κτίρια είναι πλέον 
επικίνδυνα τόσο για το απασχολού-
μενο προσωπικό, όσο και για τους 
πολίτες που προσέρχονται σ’ αυτά.  
Πρέπει επιτέλους να εκδηλωθεί βού-
ληση για την μεταστέγαση των Υπη-
ρεσιών αυτών, σε κτίρια που θα πλη-
ρούν τους κανόνες ασφαλείας. Την 
καταγγελία αυτή έκανε η πρόεδρος 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων νομού Ροδόπης κ. Σταυρούλα 
Τζατζανά ενώπιον του υφυπουργού 
Εσωτερικών και Κυβερνητικού Εκ-
προσώπου κ. Γιώργου Πεταλωτή 
και πολλών άλλων εκλεκτών προ-
σκεκλημένων του σωματείου στην 
ετήσια τακτική του συνέλευση, κατά 
την οποία αποτυπώθηκαν για άλλη 
μια φορά τα χρόνια προβλήματα και 

οι νέες προκλήσεις που πρέπει να 
αντιμετωπιστούν από το υπάρχον 
αστυνομικό προσωπικό. 

Αναλυτική ενημέρωση των μελών 
για θέματα ασφαλιστικών ταμείων 
έγινε από τον πρόεδρο του Δ.Σ. του ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ κ. Κ. Τσουβάλα και για ασφα-
λιστικά και συνταξιοδοτικά θέματα 
από την ειδική συνεργάτιδα της ΠΟΑ-
ΣΥ, εργατολόγο κα Κωνσταντίνα 
Μπουκουβάλα. Στους συναδέλφους 
απηύθυνε αγωνιστικό χαιρετισμό και 
ο κ. Χρήστος Φωτόπουλος.

Στη συνέλευση εκφράστηκε η δυ-
σφορία των συναδέλφων για την πο-
λιτική της κυβέρνησης που εξακο-
λουθεί να μην ενδιαφέρεται για την 
ουσιαστική βελτίωση των παρεχόμε-
νων αστυνομικών υπηρεσιών και έγι-
ναν καταγγελίες για την έλλειψη δύ-
ναμης, για τα παμπάλαια περιπολικά 
και τον ελλιπή εξοπλισμό. Επίσης 
ζητήθηκε να ιδρυθεί αυτοτελής Υπη-
ρεσία Φύλαξης του Ε.Χ.Π.Α. Βέννας 

με δική του Οργανική δύναμη, αποτε-
λούμενη κατά βάση από Ειδικούς 
Φρουρούς, ώστε να σταματήσει η 
αφαίμαξη των δύο Τμημάτων Συνορι-
ακής Φύλαξης του νομού, η άμεση 
πραγματοποίηση των απαιτούμενων 
παρεμβάσεων στον υπάρχοντα χώρο 
ώστε να πληρούνται οι στοιχειώδης 
συνθήκες αξιοπρεπούς διαβίωσης 
των φιλοξενουμένων, οι προβλεπό-
μενες συνθήκες ασφαλούς φύλαξης, 
αλλά και υγιεινής και ασφάλειας στο 
εκεί απασχολούμενο προσωπικό και 

η μόνιμη κάλυψη με επαρκή ιατρικό 
και νοσηλευτικό προσωπικό είναι 
επιτακτική ανάγκη. Όπως επίσης και 
η άμεση ολοκλήρωση των έργων του 
Τμήματος Δοκίμων Αστυφυλάκων 
(Σκοπευτήριο, Γυμναστήριο, Στίβος 
μάχης, κλπ) και ο καθορισμός οργανι-
κών θέσεων μονίμου προσωπικού, 
γιατί έχουν άμεση σχέση με την ανα-
βάθμιση της ποιότητας εκπαίδευσης 
των Δοκίμων Αστυφυλάκων.

Στο Ψήφισμα της συνέλευσης κατα-
γράφονται αναλυτικά δεκάδες θεσμι-

κά και οικονομικά αιτήματα, ενώ γίνε-
ται ιδιαίτερη μνεία και στα τοπικά 
θέματα, όπως η αναδιάρθρωση των 
Υπηρεσιών, η τοποθέτηση ικανού 
αριθμού Δοκίμων Αστυφυλάκων για 
πρακτική εξάσκηση κατά την περίοδο 
του καλοκαιριού ώστε να καλύπτο-
νται οι ανάγκες των Υπηρεσιών της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Ροδόπης, η 
ολοκλήρωση των κτιριακών αναγκών 
και στις Περιφερειακές Υπηρεσίες  με 
την κατασκευή νέων κτιρίων, η ίδρυ-
ση και λειτουργία σκοπευτηρίου στην 
έδρα της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Ροδόπης, η δημιουργία ολοήμερων 
παιδικών σταθμών και κέντρου δημι-
ουργικής απασχόλησης παιδιών, για 
τα τέκνα των αστυνομικών, η εφαρμο-
γή του άρθρου 48 του Ν.3528/07 και 
για τους υπηρετούντες στις παραμε-
θόριες περιοχές αστυνομικούς που 
αφορά την δυνατότητα προσαύξησης 
ως τέσσερις εργάσιμες ημέρες της κα-
νονικής άδειας κλπ.

SOS εκπέμπει η ροδόπη
Δεκάδες τα προβλήματα που αναδείχθηκαν  
στη Γενική Συνέλευση του σωματείου

Να επιλεγεί  
η πιο πρόσφορη 
λύση για το Τμήμα 
Μεταγωγών 
Δεν αξιολογήθηκε επαρκώς η 
κατάσταση που επικρατεί 
στην αστυνομική Διεύθυνση 
Γρεβενών, πριν γίνει η εξαγ-
γελία για την ίδρυση Τμήμα-
τος Μεταγωγών στην Κοζάνη, 
ανακοίνωσε η Ένωση αστυνο-
μικών του νομού Γρεβενών.

Η Ένωση επισημαίνει τη 
λειτουργία, τα δύο τελευ-
ταία χρόνια, του Καταστήμα-
τος Κράτησης Γρεβενών στο 
φελλί (περίπου 600 ατόμων) 
και αντιπροτείνει να στεγα-
στεί η νέα υπηρεσία «στο 
ιδιόκτητο και εγκαταλελειμ-
μένο κτίριο της ελληνικής 
αστυνομίας που βρίσκεται 
στους αγίους Θεοδώρους 
Γρεβενών, γεγονός που θα 
επιλύσει πολλά και σοβαρά 
προβλήματα, αλλά πλέον 
του υπηρεσιακού συμφέρο-
ντος θα δημιουργήσει και 
νέες θέσεις εργασίας που 
τόσο ανάγκη έχει η περιοχή.

Τέλος, το σωματείο έχει 
ενημερώσει για το ζήτημα 
αυτό τον βουλευτή του Πα-
σοΚ κ. αθ. Χαντάβα, καθώς 
και τον δήμαρχο Γρεβενών κ. 
Δημοσθένη Κουπτσίδη, ο 
οποίος συντάσσεται με τις 
θέσεις του και έχει αποστεί-
λει σχετική επιστολή στον 
υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη.

Το ενδεχόμενο να μην είναι σε 
θέση οι Αστυνομικές Υπηρεσίες 
να ανταποκριθούν στα καθήκο-

ντά τους, με άμεση επίπτωση στην 
ομαλή λειτουργία των τριών Διεθνών 
Αερολιμένων της Δωδεκανήσου, κα-
θώς και των έξι Λιμένων Πυλών Εισό-
δου, ενόψει της έναρξης της τουριστι-
κής περιόδου, απασχόλησε την Ένω-
ση Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού 
Δωδεκανήσου. Ο πρόεδρος της Ένω-
σης κ. Μανώλης Ανδρουλάκης, ανέ-
πτυξε τα προβλήματα κατά τη συνά-
ντηση που είχε με τον υφυπουργό 
Προστασίας του Πολίτη κ. Μανώλη 
Όθωνα, ενώ σχετική επιστολή εστάλη 
στον υπουργό  Πολιτισμού και Τουρι-
σμού κ. Παύλο Γερουλάνο, στον 
υφυπουργό Πολιτισμού και Τουρι-
σμού κ. Γεώργιο Νικητιάδη, στους 
βουλευτές του νομού, στον περιφε-
ρειάρχη Νοτίου Αιγαίου κ. Ιωάννη 
Μαχαιρίδη, στους δημάρχους του 
νομού και στα ΜΜΕ.

«Λόγω της υποστελέχωσης των 
Αστυνομικών Υπηρεσιών, την προη-
γούμενη  τουριστική περίοδο βρεθή-
καμε πολλές φορές πολύ κοντά στο 
ενδεχόμενο αδυναμίας εξυπηρέτη-
σης του επιβατικού κοινού σε πολλές 
πύλες εισόδου, με χαρακτηριστικότε-
ρη  περίπτωση αυτή του αεροδρομίου 
της Καρπάθου. Ό,τι αποφεύχθηκε 

οριακά το έτος 2010, είναι μαθηματι-
κά βέβαιο ότι θα επέλθει εφέτος, με 
ό,τι αυτό συνεπάγεται για την εικόνα 
της χώρας μας στο εξωτερικό. Γνωρί-
ζουμε την υπερπροσπάθεια που κα-
ταβάλεται από το υπουργείο σας  με 
στόχο την προσέλευση  όσο το δυνα-
τόν περισσότερων επισκεπτών  από 
το εξωτερικό στη χώρα μας. Ωστόσο, 

από την δική μας πλευρά επιδιώκου-
με πάντα την βέλτιστη ποιότητα των 
παρεχόμενων  υπηρεσιών, κάτι που 
όμως δεν μπορούμε να εγγυηθούμε 
με βεβαιότητα για την επερχόμενη 
τουριστική περίοδο, λόγω της σημα-
ντικής υποστελέχωσης που υπάρχει 
στις Αστυνομικές Υπηρεσίες των Αε-
ροδρομίων και των Λιμένων», τονίζε-

ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΑ

«Καμπανάκι» ενόψει 
τουριστικής περιόδου
«Δεν μπορούμε να εγγυηθούμε με βεβαιότητα την ασφάλεια,  
λόγω σημαντικής υποστελέχωσης των Υπηρεσιών», προειδοποιεί το σωματείο

επιμνημόσυνη δέηση για τους 
πεσόντες αστυνομικούς και τρισάγιο 
στο μνημείο έξω από την αστυνομική 
Διεύθυνση ροδόπης αμέσως μόλις 
έγινε γνωστό το τραγικό συμβάν στου 
ρέντη, πραγματοποίησε το σωματείο

ται προς τον κ. Γερουλάνο. Στη συνά-
ντηση με τον κ. Όθωνα παρατέθηκαν 
αναλυτικά στοιχεία αφίξεων και ανα-
χωρήσεων που συνολικά αφορούν 
8.500.000 άτομα. Το σωματείο, επισή-
μανε επίσης την επιβάρυνση των 
Υπηρεσιών εξαιτίας των αθρόων με-
ταγωγών , που πραγματοποιούνται 
ακτοπλοϊκώς και αποδιοργανώνουν 
πλήρως την υπηρεσιακή ζωή.

Το σωματείο ζητά την ίδρυση νέων 
Υπηρεσιών, όπως Τμήμα Μεταγωγών 
και Δικαστηρίων Ρόδου, Τμήμα Τρο-
χαίας Κω, Τμήματα Δίωξης Λαθρομε-
τανάστευσης στη Ρόδο και στην Κω, 
όπως προβλέπεται από το σχετικό π.δ. 
235/2007. Το σωματείο ζητά, επίσης, να 
ανασταλεί η λειτουργία των Υπηρεσι-
ών Διαβατηριακών Ελέγχων Λιμένων 
Μεγίστης, Σύμης, Καλύμνου και Πά-
τμου, λόγω έλλειψης προσωπικού και 
των υποδομών που προβλέπονται 
από τη Συμφωνία Σένγκεν.

Το δάσος των αστυνομικών 
Το σωματείο, με στόχο την ευαισθητο-
ποίηση των μελών του σε οικολογικά 
θέματα, πραγματοποίησε  δεντροφύ-
τευση σε συνεργασία με την Περιφέ-
ρεια Νοτίου Αιγαίου και τον  τηλεοπτι-
κό σταθμό ΣΚΑΪ, στις περιοχές που 
επλήγησαν από τις καταστροφικές 
πυρκαγιές του 2009. Με τη συμμετοχή 
αστυνομικών φυτεύτηκαν περίπου 
2.000 δένδρα, δημιουργώντας το δά-
σος της Ένωσης Αστυνομικών.  

Εξάλλου, κατά τη διάρκεια της ετή-
σιας χοροεσπερίδας, απονεμήθηκε ο 
τίτλος του Επίτιμου Μέλους  της Ένω-
σης στον εργατολόγο  και νομικό σύμ-
βουλο της Ομοσπονδίας μας κ. Χάρη 
Μπουκουβάλα, καθώς και στον πρό-
εδρό της κ. Χρήστο Φωτόπουλο. Τα 
έσοδα θα διατεθούν σε συναδέλφους 
που έχουν ανάγκη, καθώς και στα δη-
μόσια συσσίτια της Μητρόπολης Κω. 

Η Ένωση αστυνομικών υπαλλήλων 
Νομού Δωδεκανήσου απένειμε  
τον τίτλο του επίτιμου Μέλους μετά 
από απόφαση της Γενικής συνέλευσης  
στον Δικηγόρο- εργατολόγο   
και Νομικό σύμβουλο της Ποασυ  
κ. Χαράλαμπο Μπουκουβάλα  
καθώς και στον πρόεδρό μας  
τον κ. Χρήστο φωτόπουλο
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Γυναικεία υπόθεση  
η αστυνόμευση 
Η επίτροπος Μάρθα ρότσα έγινε 
η πρώτη γυναίκα που αναλαμ-
βάνει την διεύθυνση της αστυ-
νομίας του ρίο ντε Τζανέιρο.  Η 
51χρονη ρότσα, η οποία εργά-
ζεται επί 27 χρόνια και είναι 
ήδη η πρώτη γυναίκα που τέθη-
κε επικεφαλής της Γραμματείας 
για την προστασία των γυναι-
κών, θα βρεθεί αντιμέτωπη με 
μία μεγάλη πρόκληση: την διοί-
κηση 12.000 αστυνομικών σε 
μία από τις πιο επικίνδυνες πο-
λιτείες της βραζιλίας. Μιλώντας 
σε δημοσιογράφους, η ρότσα 
δήλωσε ότι θα ενισχύσει τους 
μηχανισμούς ελέγχου της αστυ-
νομίας και θα επενδύσει στην 
κατάρτιση νέων αστυνομικών. 
οι αρχές του ρίο βρίσκονται σε 
έναν αγώνα δρόμου ενάντια στο 
χρόνο ενόψει του Παγκόσμιου 
Κυπέλλου του 2014 και των 
ολυμπιακών αγώνων του 2016.
Πηγή: http://www.skai.gr

Ο γηραιότερος ομογενής 
αστυνομικός των ΗΠΑ
ο πατέρας του έσωσε ψυχές και ο 
ίδιος, ως αστυνομικός, τις ζωές 
συνανθρώπων του στις ΗΠα. Για 
έναν ομογενή μας ο λόγος, γιο ιε-
ρέα, τον Λίο Θαλασσίτη, ο οποίος, 
παρά τα 85 του χρόνια, συνεχίζει 
να προσφέρει αδιαλείπτως τις 
υπηρεσίες τους στην αστυνομία 
της φλόριδα. ο Λίο ο Έλληνας, 
όπως τον αποκαλούν κάποιοι συ-
νάδελφοί του, γυμνάζει και εκπαι-
δεύει πλέον ως συνταξιούχος 
τους αστυνομικούς που υπηρε-
τούν στην φλόριδα, προκειμένου 
να προστατεύουν τους εαυτούς 
τους και τους συμπολίτες τους. 
Πηγή: http://www.ethnos.gr
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ΠΟρΕίΑ ΔίΑΜΑρΤυρίΑΣ 
«αθάνατοι» φώναξαν πολλές φο-
ρές στη Λέσβο, έξω από τη Γενική 
Γραμματεία αιγαίου και Νησιωτι-
κής Πολιτικής, όπου κατέληξε η 
πορεία τους, αστυνομικοί, λιμενι-
κοί και πυροσβέστες, σε μια μεγά-
λη κινητοποίηση που πραγματο-
ποίησαν στις 4-3-2011 στις 12 το 
μεσημέρι στη μνήμη των δύο νε-
κρών αστυνομικών στην αιματηρή 
συμπλοκή στου ρέντη. 
επιμνημόσυνη δέηση στη μνήμη 
των αδικοχαμένων συναδέλφων 
πραγματοποίησαν άλλα σωματεία 
σε διάφορες περιοχές της χώρας.

Με ακατάλληλα 
οχήματα μετακινούνται 

οι διμοιρίες  
στη Θεσσαλονίκη

Το σωματείο κρούει τον κώδωνα του κινδύνου. Πρόταση να 
περικόπτεται μόνο το 30% του επιδόματος ειδικής απασχόλησης 

από όσους κρίνονται ακατάλληλοι να οπλοφορούν. 

Περιοδεία στις αστυνομικές Υπηρεσί-
ες πραγματοποίησε το τελευταίο 
δίμηνο το προεδρείο της Ένωσης 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Νομού Θεσσαλο-
νίκης προκειμένου να ενημερώσουν αλλά 
και να ενημερωθούν από τους συναδέλφους 
για ζητήματα που τους απασχολούν. Όπως 
ανακοίνωσε το σωματείο, δυστυχώς , σε κά-
ποιες Υπηρεσίες αν και υπήρχαν προβλήμα-
τα και κυρίως ως προς την καταστρατήγηση 
του ωραρίου εργασίας οι συνάδελφοι μας 
ανέφεραν ότι φοβούνται (;) να προβούν σε 
καταγγελίες.

Το Προεδρείο της Ένωσης καλεί για πολ-
λοστή φορά όλους του υπηρετούντες συνα-
δέλφους της Γ.Α.Δ.Θ. όταν καταστρατηγού-
νται τα θεσμοθετημένα δικαιώματα τους 
ΑΜΕΣΑ και χωρίς κανένα δισταγμό να το 
ενημερώνουν.Η Ένωση, έχει κάνει παρεμ-
βάσεις για την προστασία των συναδέλφων 
από τους κινδύνους που τους απειλούν, δί-
νοντας ιδιαίτερη έμφαση στη Διεύθυνση 
Αστυνομικών Επιχειρήσεων Θεσσαλονίκης 
και στις Ομάδες Ζήτα.

Σε ό,τι αφορά τις διμοιρίες Υ.Α.Τ. – Υ.
ΜΕ.Τ. που αποστέλονται σε διάφορες περι-
οχές, με αυξημένη συχνότητα και διάρκεια, 
το σωματείο τονίζει ότι τα λεωφορεία δεν 
πληρούν ούτε κατ’ ελάχιστον τις προδια-
γραφές – προϋποθέσεις ασφαλούς μετακί-
νησης του προσωπικού και μάλιστα σε μα-
κρινές αποστάσεις, αφού δεν διαθέτουν 
καθίσματα αλλά ουσιαστικά πάγκους, δεν 
διαθέτουν ζώνες ασφαλείας, δεν διαθέτουν 
παράθυρα διαφυγής σε περίπτωση κινδύ-
νου, δεν διαθέτουν επαρκή χώρο μεταφο-
ράς αποσκευών, με αποτέλεσμα να καθί-
στανται ιδιαιτέρως επικίνδυνα για την σω-
ματική ακεραιότητα των ανδρών των διμοι-
ριών ακόμα και σε ένα απότομο φρενάρισμα.

Το σωματείο κρούει τον κώδωνα του κιν-
δύνου και τονίζει ότι είναι θέμα χρόνου να 
συμβεί κάποιο ατύχημα. Ζητά δε από τη δι-
οίκηση να εξευρεθούν κατάλληλα υπηρεσι-

ακά λεωφορεία τουριστικού τύπου ή σε πε-
ρίπτωση που δεν υπάρχουν, να μισθωθούν, 
προς αποφυγή δυσάρεστων εκπλήξεων. Τα 
ειδικά διαμορφωμένα υπηρεσιακά λεωφο-
ρεία (κλούβες) να χρησιμοποιούνται εφεξής 
στο χώρο των επιχειρήσεων και μόνο.

Οι ομάδες «Ζ»
Σε ό,τι αφορά τις ομάδες «Ζ», το σωματείο 
μετά από παράπονα συναδέλφων, ζήτησε 
από τον ΓΑΔ Θεσσαλονίκης να εξετάσει τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι συνά-
δελφοι όταν εκτελούν υπηρεσία 6ωρης ακί-
νητης αλλαγής σε στόχους, ενώ η αποστολή 
τους είναι παντελώς αντίθετη ήτοι η άμεση 
κινητοποίηση και ανταπόκριση στην κατα-
πολέμηση της εγκληματικότητας. 

Κατά την επίσκεψη του σωματείου εξάλ-
λου στο ΑΤ Ιωνίας – Καλλιθέας, προέκυψε 
ότι πολλοί συνάδελφοι κάνουν νυχτερινή 
εργασία σε δυο συνεχόμενες αλλαγές βάρ-
διας σε μόνιμη βάση και για μεγάλο χρονικό 
διάστημα, ενώ αυτό απαγορεύεται. Επίσης, 
λόγω έλλειψης προσωπικού και αυξημένων 
υπηρεσιακών αναγκών, δεν χορηγούνται 
έγκαιρα τα ρεπό, ενώ καθήκοντα αξιωματι-
κού υπηρεσίας εκτελούν πολλές φορές 
αστυφύλακες ή υπαρχιφύλακες Α.Υ., οι 
οποίοι δεν έχουν την απαραίτητη εμπειρία, 
άλλωστε αυτό αντιβαίνει πάγιες διαταγές 
και την ίδια τη  νομοθεσία.

Τέλος, το σωματείο επανήλθε στα προ-
βλήματα των συναδέλφων που κρίνονται 
ακατάλληλοι να οπλοφορούν και προτείνει 
με αφορμή και την σχετική τροπολογία που 
κατατέθηκε στο πολυνομοσχέδιο του 
υπουργείου Προστασίας του Πολίτη αναφο-
ρικά με τις επιτροπές αξιολόγησης, να 
υπάρξει πρόνοια ώστε για όσους κρίνονται 
ακατάλληλοι να φέρουν όπλο, να περικό-
πτεται από αυτούς το 30% του επιδόματος 
ειδικής απασχόλησης (179 ή 241 ευρώ ανά-
λογα τον μισθολογικό βαθμό), αντί να αφαι-
ρείται ολόκληρο. 

ΣΤΗρίΖΕί ΕυΑίΣΘΗΤΕΣ 
ΚΟίΝΩΝίΚΕΣ ΟΜΑΔΕΣ
Η Ένωση αστυνομικών υπαλλήλων 
Νομού Κέρκυρας, όπως μας ενη-
μέρωσε ο πρόεδρός της κ. Νικόλα-
ος Μποζίκης, προσέφερε δώρα 
στα παιδιά του ορφανοτροφείου 
Κέρκυρας, εκδηλώνοντας την ευ-
αισθησία των μελών της απέναντι 
στα παιδιά και στέλνοντας μήνυμα 
στην τοπική κοινωνία ότι ο αστυ-
νομικός λειτουργεί μέσα στην κοι-
νωνία, αναγνωρίζει, σέβεται και 
στηρίζει τις κοινωνικές ομάδες και 
συμπαρίσταται σε κάθε δημιουρ-
γική προσπάθεια και φορέα που 
χειρίζεται ευαίσθητες και δοκιμα-
ζόμενες κοινωνικές ομάδες.
Το σωματείο, επίσης, προσέφερε 
δώρα στα παιδιά των συναδέλ-
φων, ενώ θέλοντας να επιβραβεύ-
σει αυτά που μπήκαν στα Πανεπι-
στήμια πέρυσι, τους πρόσφερε 
από έναν υπολογιστή. 

Καλή δύναμη και καλούς αγώνες
Νέα διοικητικά συμβούλια απέκτησαν μετά από αρχαιρεσίες είτε λόγω αναδιάρθρωσης, οι κάτωθι Ενώσεις:

Σωματείο Αστυνομικών  
υπαλλήλων Ν. Δράμας: 
ΠρΟΕΔρΟΣ Κωνσταντίνος Δανόγλου. ΑΝΤίΠρΟΕ-

ΔρΟΣ ΚΑί ΑΝΑΠλΗρΩΤΗΣ ΤΑΜίΑΣ Δημήτριος Κιο-
σογλίδης. ΓΕΝ. ΓρΑΜΜΑΤΕΑΣ Απόστολος Πιτσι-
κόγλου. ΤΑΜίΑΣ ΚΑί ΟρΓ. ΓρΑΜΜΑΤΕΑΣ Αλέξαν-
δρος Χαλκιόπουλος. ΜΕλh Ιωάννης Στρατή-
ρος, Χριστίνα Αμανατίδου, Λάζαρος 
Δημητριάδης, Σοφρώνιος Κενανίδης και 
Παναγιώτης Ευθυμιάδης.

Ενωση Αστυνομικών  
υπαλλήλων Νομού Πιερίας:
ΠρΟΕΔρΟΣ Δημήτριος Φώτης. ΑΝΤίΠρΟΕΔρΟΣ 
Κωνσταντίνος Μπουκλής. ΓΕΝ. ΓρΑΜΜΑΤΕΑΣ 
Μιχαήλ Παλάσκας. ΤΑΜίΑΣ  Παναγιώτης 
Λιμπανοβνός. ΟρΓΑΝΩΤίΚΟΣ ΓρΑΜΜΑΤΕΑΣ Φανή 
Μαϊωνά. ΜΕλh Γεώργιος Τσάτσος, Χρή-
στος Χασιώτης, Κωνσταντίνος Ντασιό-
πουλος και Ελένη Γκολέμα. 

Ενωση Αστυνομικών υπαλλήλων  
Νομού ρεθύμνης:
ΠρΟΕΔρΟΣ Ιωάννης Κουνδουράκης. ΑΝΤίΠρΟ-

ΕΔρΟΣ Μανούσος Γιανναδάκης. ΓΕΝ. ΓρΑΜΜΑ-

ΤΕΑΣ Κυριάκος Ματθαίου. ΤΑΜίΑΣ  Νικόλα-
ος Μαλλιαρός. ΟρΓΑΝΩΤίΚΟΣ ΓρΑΜΜΑΤΕΑΣ Γε-
ώργιος Παπαδάκης. ΜΕλh Γεώργιος Κλά-
δος και Στυλιανός Σταματεράκης

Ελεύθερα τα όπλα  
στα Πανεπιστήμια
Ότι το λόμπι υπέρ της οπλοκατο-
χής στις ΗΠα είναι ισχυρό, είναι 
γνωστό. αυτό που δεν είναι γνω-
στό είναι ότι στο Τέξας ετοιμά-
ζονται να ψηφίσουν νόμο που θα 
επιτρέπει την οπλοφορία στους 
χώρους των Πανεπιστημίων. οι 
φοιτητές θα μπορούν να οπλο-
φορούν στους χώρους εστίασης 
και ψυχαγωγίας, στις εστίες, 
στις τάξεις κλπ. οι αναλυτές 
έκαναν λόγο ήδη για «νόμο δί-
χως μνήμη». ανάλογες προτά-
σεις έχουν απορριφθεί σε 20 
άλλες πολιτείες. 
Πηγή: Ημερησία
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Αδικαιολόγητες οι περικοπές 
στην ΕΛ.ΑΣ. τονίζουν  
20 βουλευτές του ΠΑΣΟΚ
Να αμείβονται καλύτερα οι μάχιμοι, δηλώνει στη Ν.Α. ο βουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. Δημήτρης Καρύδης

Μέχρι και οι βουλευτές του 
κυβερνώντος κόμματος ξε-
σηκώθηκαν για τις περικο-

πές των λειτουργικών δαπανών των 
αστυνομικών υπηρεσιών. 

Είκοσι βουλευτές του ΠΑΣΟΚ κα-
τέθεσαν ερώτηση προς τους υπουρ-
γούς Οικονομικών και Προστασίας 
του Πολίτη στο πλαίσιο του Κοινο-
βουλευτικού Ελέγχου και ζήτησαν 
να πληροφορηθούν «τι μέτρα προτί-
θενται να λάβουν για να ενισχυθεί η 
Ελληνική Αστυνομία με τους ανα-
γκαίους πόρους για την κανονική 
και αξιόμαχη λειτουργία των υπηρε-
σιών και για την αποκατάσταση της 
επιχειρησιακής της ετοιμότητας 
κοντά στους πολίτες».

Πρόκειται για τους βουλευτές Δη-
μήτρη Καρύδη, Κων. Γιαννακό-
πουλο, Ευτύχη Δαμιανάκη, Μα-
ρία Κυριακοπούλου, Ιωάννη Βλα-
τή, Αθανάσιο Οικονόμου, Μιχάλη 
Κατρίνη, Άγγελο Μανωλάκη, Σπ. 
Μοσχόπουλο, Γιώργο Μοσχόπου-
λο, Γεώργιο Αρβανιτίδη, Βασιλική 
Τσόνογλου, Λάμπρο Μίχο, Ιωάν-
νη Μιχελογιαννάκη, Ιωάννη Βού-
ρο, Χαρά Κεφαλίδου, Ανδρέα Τρι-
ανταφυλλόπουλο, Κατερίνα Περ-
λεπέ-Σηφουνάκη, Παντελή Οικο-
νόμου, Μαρία Σκραφνάκη και 

Άγγελο Τόλκα.Ο βουλευτής Α΄ Πει-
ραιά και Νήσων του ΠΑΣΟΚ, κ. Δη-
μήτρης Καρύδης δήλωσε στη Νέα 
Αστυνομία ότι «είναι αδικαιολόγη-
τες οι περικοπές όταν είναι γνωστές 
οι μεγάλες ελλείψεις που υπάρχουν 
αυτή τη στιγμή στην αστυνομία. 
Μπορείς να κόψεις από μία υπηρε-

σία του δημοσίου η οποία δεν έχει 
τέτοιου είδους αποστολή και όχι 
από υπηρεσίες αιχμής που στόχο 
έχουν την καταπολέμηση του 
εγκλήματος», τόνισε. Ο ίδιος μας εί-
πε ότι τάσσεται υπέρ της ενίσχυσης 
των κονδυλίων για την Ελληνική 
Αστυνομία και στο πλαίσιο της ανα-
μόρφωσης του μισθολογίου, θα προ-
τείνει οι αστυνομικοί οι οποίοι είναι 
στην αιχμή του δόρατος κατά του 
οργανωμένου εγκλήματος, να αμεί-
βονται περισσότερο. Επίσης, δήλω-
σε ότι «πρέπει να υπάρξει ανάλογη 
ρύθμιση για οικονομική κάλυψη και 
των οικογενειών των θανόντων 
αστυνομικών», προσθέτοντας ότι 
«εάν δεν προσεχθούν ορισμένα θέ-
ματα, τότε δημιουργείται συντηρη-
τικό και φοβικό κλίμα στην κοινω-
νία το οποίο, σε περίοδο κρίσης, δι-
ογκώνεται». 

Το αξιόμαχο
Στην Ερώτησή τους, οι βουλευτές 
αναφέρονται στις διαμαρτυρίες της 
ΠΟΑΣΥ και πολών Ενώσεων αναφο-
ρικά με το μεγάλο αριθμό περιπολι-
κών και μηχανών της ΕΛ.ΑΣ, που 
βρίσκονται εκτός κυκλοφορίας, λό-
γω βλαβών και σημειώνουν ότι «το 
νοικοκύρεμα των οικονομικών του 

κράτους, εξαιτίας της δεινής κατά-
στασης στην οποία μας οδήγησε η 
κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, 
ανάγκασε το υπουργείο Οικονομι-
κών, στην κατά τη γνώμη μας, αδι-
καιολόγητη δραστική περικοπή των 
λειτουργικών-επιχειρησιακών δα-
πανών της Ελληνικής Αστυνομίας.

Ο αγώνας για περιστολή της σπα-
τάλης και των υπερβολών, σε καμία 
περίπτωση, δεν πρέπει να οδηγήσει 
στην υποβάθμιση της επιχειρησια-
κής ικανότητας και της αξιοπιστίας 
των μονάδων της ΕΛ.ΑΣ., με αποτέλε-
σμα να διογκώνεται η εγκληματικό-
τητα και οι πολίτες να αισθάνονται, 
όλο και περισσότερο ανασφαλείς.

Οι περικοπές δαπανών για την συ-
ντήρηση των οχημάτων, την επι-
σκευή των ζημιών, την αδυναμία 
τροφοδοσίας με καύσιμα για την 
κίνηση των οχημάτων και την θέρ-
μανση των υπηρεσιών και τέλος τις 
σοβαρές ελλείψεις στην κάλυψη των 
αναλώσιμων υλικών και ειδών ατο-
μικής προστασίας για μονάδες, 
όπως η ΔΙ.ΑΣ., καθιστούν, τόσο τον 
προγραμματισμό, όσο και την επι-
χειρησιακή αποτελεσματικότητα 
της αστυνομίας προβληματική και 
σε κάθε περίπτωση επηρεάζουν το 
αξιόμαχο των στελεχών της ΕΛ.ΑΣ.».

Ποιο είναι το ποσοστό απω-
λειών του στόλου μηχανών 
και αυτοκινήτων της Ελλη-

νικής Αστυνομίας και ποια μέτρα 
θα ληφθούν άμεσα, προκειμένου να 
μην επιδεινωθεί η ήδη δύσκολη κα-
τάσταση, η οποία δυσχεραίνει την 
αποστολή και το έργο της ΕΛ.ΑΣ. 
ρωτούν τον υπουργό Προστασίας 
του Πολίτη οι βουλευτές της Δημο-
κρατικής Αριστεράς κ.κ. Φώτης 
Κουβέλης, Θανάσης Λεβέντης, 
Νίκος Τσούκαλης και Γρήγορης 
Ψαριανός.

Οι βουλευτές επικαλούνται τις 
έγγραφες αναφορές της ΠΟΑΣΥ και 
των Πρωτοβαθμίων Οργανώσεων 
για τα προβλήματα των υπηρεσιών 
(το 80% του συνόλου των οχημάτων 
βρίσκεται εκτός των ορίων εγγύη-
σης της καλής λειτουργίας, διακοπή 
παροχής καυσίμων, παύση αγοράς 
αναλώσιμων υλικών και ειδών υγι-
εινής, δυσκολίες στη σίτιση κρατου-
μένων λόγω εξάντλησης και 
μη αναπλήρωσης της παγίας προ-
καταβολής, αδυναμία εφοδιασμού 
- προμηθειών ειδών ατομικού εξο-

πλισμού ομάδων ΔΙ.ΑΣ.,  R/T οχη-
μάτων κλπ).

Ενδεικτικά, από τα 60 περιπολικά 
της Άμεσης δράσης της Αττικής μό-
νο τα 30 περιπολούν στους δρό-
μους, σχετικά με την ομάδα ΔΙΑΣ, 
από τις 1.000 μηχανές, οι 250 βρί-
σκονται εκτός λειτουργίας. Στο Ν. 

Φθιώτιδας παραμένουν ακινητο-
ποιημένα 35 περιπολικά και σε αυ-
τά θα προστεθούν άλλα 20 τις επό-
μενες ημέρες,  τα οποία ήδη δεν 
έπρεπε να κυκλοφορούν. Επίσης, το 
Β’ Τμήμα Τροχαίας Αυτοκινητοδρό-
μων Θερμοπυλών, διαθέτει μόνο 
ένα αξιόμαχο περιπολικό, από το 

στόλο των 19 αυτοκινήτων, συνολι-
κά. Στο Ν. Κοζάνης, έχουν σταματή-
σει όλες οι πιστώσεις για συντήρη-
ση αυτοκινήτων της ΕΛ.ΑΣ, με απο-
τέλεσμα τα περιπολικά να μην κι-
νούνται, ενώ κόπηκαν ή θα κοπούν 
οι πιστώσεις για καύσιμα, στο Βόιο, 
Εορδαία και Κοζάνη. 

συναγερμός για τα περιπολικά της εΛ.ασ.

ΣΤη ΧΑΛΚιδιΚη 
ΑνΤΑΛΛΑΣΣΟυν 
μΕΤΑξυ ΤΟυΣ 
ΤΑ ΑΛΕξιΣφΑιρΑ 
γιΛΕΚΑ...
ο αναπληρωτής Τομεάρχης του Το-
μέα Πολιτικής ευθύνης εσωτερι-
κών & Δημόσιας Διοίκησης, βου-
λευτής της Νέας Δημοκρατίας του 
Ν. Χαλκιδικής κ. Γεώργιος βαγιω-
νάς κατέθεσε  ερώτηση στη βουλή 
προς τον υπουργό Προστασίας του 
Πολίτη, σημειώνοντας ότι η πολι-
τεία θέτει σε κίνδυνο ακόμα  και τη 
σωματική ακεραιότητα όσων αστυ-
νομικών υπηρετούν στην αστυνομι-
κή Διεύθυνση Χαλκιδικής, οι οποίοι 
αδυνατούν να επιτελέσουν αποτε-
λεσματικά το καθήκον τους.

ο βουλευτής αναφέρεται στις 
καταγγελίες της Ένωσης αστυνομι-
κών του νομού, σημειώνοντας ότι 
θεωρεί «αδιανόητο σήμερα οι 
αστυνομικοί του νομού μας να ζη-
τούν το αυτονόητο για να κάνουν τη 
δουλειά τους. Δηλαδή την άμεση 
αντικατάσταση των παλαιών προ-
βληματικών αυτοκινήτων τα οποία 
είναι παλαιότερα πέρα των δέκα 
ετών και βρίσκονται σε χείριστη 
μηχανική κατάσταση και πολλές 
φορές μένουν ακινητοποιημένα 
για μέρες προκειμένου να αντιμε-
τωπιστούν τα τεχνικά τους προβλή-
ματα. ακόμα περισσότερο όμως, 
είναι φαιδρό να κάνουν έκκληση 
για την προμήθεια αλεξίσφαιρων 
γιλέκων τα οποία είναι πολύ λιγότε-
ρα από αυτά που απαιτούνται για 
όλους τους αστυνομικούς. Τα ήδη 
υπάρχοντα μάλιστα χαρακτηρίζο-
νται ελλιπώς ασφαλή αφού έχει 
ξεπεραστεί η ημερομηνία λήξης 
των υλικών κατασκευής τους!  είναι 
προφανές ότι δεν μπορεί να συνε-
χίζεται για πολύ ακόμα η κατάστα-
ση κατά την οποία οι αστυνομικοί 
ανταλλάσσουν μεταξύ τους τα αλε-
ξίσφαιρα γιλέκα. 

13.000.000 Ευρώ 
γιΑ ΕΠιΣΚΕυΕΣ
Για τις επισκευές των 13.458 οχη-
μάτων της εΛ.ασ., το 2011 εγγρά-
φησαν πιστώσεις ύψους 3.900.000 
ευρώ για αμοιβές συντήρησης και 
επισκευής και 9.000.000 ευρώ για 
την προμήθεια ανταλλακτικών.

αυτό απαντά ο υπουργός Προ-
στασίας του Πολίτη κ.  Χρήστος 
Παπουτσής στους βουλευτές του 
συριΖα κ.κ. β. Μουλόπουλο και Μ. 
κριτσωτάκη, διευκρινίζοντας 
ωστόσο ότι προς το παρόν καλύ-
πτονται ανεξόφλητες δαπάνες του 
2010. φέτος τον ιανουάριο εγκρί-
θηκαν συνολικά 903.000 ευρώ για 
περυσινές οφειλές ενώ νέα χρήμα-
τα θα διατεθούν όταν προσδιορι-
στούν επακριβώς οι ανεξόφλητες 
υποχρεώσεις του 2010. 

ο υφυπουργός κ. Μανώλης 
Όθωνας, εξάλλου, απαντώντας σε 
ερώτηση του βουλευτή του Λαοσ κ. 
Άγγελου κολοκοτρώνη, δήλωσε 
ότι ζήτησε στοιχεία για τον αριθμό 
των αστυνομικών που εργάζονται 
στα συνεργεία, αλλά και για τα 
ποσά που έχουν καταβληθεί τα τε-
λευταία 5 χρόνια σε ιδιωτικά συ-
νεργεία, διότι πολύ φοβάται ότι 
είμαστε ακριβοί στα πίτουρα και 
φτηνοί στο αλεύρι.

ο κ. Δημήτρης Καρύδης,  
βουλευτής του ΠασοΚ

Τα περιπολικά, 
στη συντριπτική 
τους πλειοψηφία 
έχουν διανύσει 
μεγάλες 
χιλιομετρικές 
αποστάσεις
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Γ
ια το σχεδιασμό μιας ορθολο-
γικής αντεγκληματικής πολι-
τικής και για την καλύτερη 
κατανομή των κονδυλίων του 
εθνικού προϋπολογισμού για 

τη δημόσια τάξη και την ασφάλεια των 
Ελλήνων πολιτών, είναι απαραίτητα τα 
ακόλουθα: 1) ο επαναπροσδιορισμός 
του ρόλου και της λειτουργίας της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας ως κατεξοχήν φο-
ρέα παροχής ασφάλειας, 2) η μεταρ-
ρύθμιση στη δομή και την οργάνωση 
του Σώματος, 3) η αποκατάσταση της 
σχέσης εμπιστοσύνης και συνεργασίας 
των πολιτών με τους θεσμικούς φορείς 
ελέγχου του εγκλήματος και 4) η ποσο-
τική και ποιοτική καταγραφή της 
εγκληματικότητας στις πραγματικές 
της διαστάσεις.

Γ
ια τον εκσυγχρονισμό των 
διωκτικών αρχών και την 
καλύτερη αντιμετώπιση της 
εγκληματικότητας είναι 
απαραίτητα: 1) η προσαρμο-

γή των διεθνών προτύπων στις ανά-
γκες και τις ιδιαιτερότητες της Ελλη-
νικής περίπτωσης, 2) η αλλαγή της 
νομοθεσίας αναφορικά με τη χρήση 

Μ
ετά από είκοσι και πλέ-
ον χρόνια συνδικαλι-
στικής δράσης, η οποία 
να μη λησμονούμε ότι 
ήρθε μετά από επίπο-

νους αγώνες, ωρίμασαν οι συνθήκες 
για να ικανοποιηθεί το πάγιο αίτημα 
των συνεδρίων μας όσον αφορά την 
καθιέρωση του Ν.1264/86 περί συνδι-
καλισμού των Ελλήνων εργαζομένων. 

Η σημερινή εποχή, όπως όλοι 
αντιλαμβανόμαστε, δεν έχει καμία 
σχέση με την εποχή που πρωτολει-
τούργησαν τα σωματεία το 1988. Από 
κει που δεν είχαμε καθόλου φωνή,  
σήμερα, όχι μόνο εντασσόμαστε σε 
σωματεία, αλλά έχουμε και τη δυνα-
τότητα να συμμετέχουμε συγχρόνως 
σε αθλητικές ενώσεις, πολιτιστικούς 
συλλόγους, να εκλεγόμαστε στην 
αυτοδιοίκηση, να συμμετέχουμε σε 
διάφορα φόρουμ του ίντερνετ, εντε-
λώς ελεύθερα. Χωρίς αντισυνταγμα-
τικούς περιορισμούς, πρέπει να κα-
τοχυρώνεται η συμμετοχή μας στα 
κοινά, και βεβαίως να εξασφαλίζε-
ται με τον καλύτερο τρόπο η συμμε-
τοχή και το ενδιαφέρον μας για το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα, ως μια 

Για να είμαστε άμεσα αποτελεσματικοί στη μάχη με το έγκλημα

Εκδημοκρατισμός και όχι κομματισμός

 Αντεγκληματική πολιτική

 νέος νόμος

Tου  
Άγγελου 
Τσίγκρη*

Του  
Αντώνη  
Ζαχαριουδάκη
αΝΤιΠροεΔρου 
Τησ Ποασυ

των όπλων από τους αστυνομικούς, 
3) η δημιουργία ειδικών ομάδων δίω-
ξης με εξειδίκευση σε ιδιαίτερα 
εγκλήματα, 4) η ενίσχυση των πεζών 
αστυνομικών περιπολιών, 5) η πάτα-
ξη της διαφθοράς στους κόλπους της 
Αστυνομίας και η ενίσχυση των μη-
χανισμών αυτοκάθαρσης, 6) η πρό-
σληψη επιστημονικού προσωπικού, 
7) η ορθολογική κατανομή του έμψυ-
χου δυναμικού στην Ελληνική Επι-
κράτεια με βάση τις ανάγκες της κά-
θε περιοχής για αστυνόμευση, 8) η 
ανανέωση και ο εκσυγχρονισμός της 
υλικοτεχνικής υποδομής, 9) η ενημέ-
ρωση του προσωπικού στις νέες τε-
χνολογίες και τις σύγχρονες κατευ-
θύνσεις της αντεγκληματικής πολιτι-
κής και 10) η συνεργασία των Σωμά-
των δίωξης (Αστυνομία, 
Πυροσβεστικό Σώμα, Λιμενικό Σώμα, 
Υπηρεσία Ειδικών Ελέγχων) με τη 
δημιουργία κοινού θαλάμου επιχει-
ρήσεων και συντονιστικού οργάνου 
διαχείρισης κρίσεων (βλ. Α. Τσι-
γκρής: “Αντεγκληματική Πολιτική 
για την Ελλάδα του 21ου Αιώνα”, εκ-
δόσεις Ινστιτούτου Δημοκρατίας 
“Κωνσταντίνος Καραμανλής”, 2003).

Υ
πάρχουν λύσεις για την 
αντιμετώπιση της διαρκώς 
αυξανόμενης 
εγκληματικότητας στη χώρα 
μας. Απαιτείται, όμως, 

πρώτα και κύρια μια πολιτική 
κοινωνικής πρόληψης του φαινομένου 
και η απομάκρυνσή μας από το 
απόλυτα κατασταλτικό μοντέλο, το 
οποίο έχει αποτύχει διεθνώς. Η κάθε 
κοινωνική οργάνωση έχει την 
εγκληματικότητα που της αξίζει. Οι 
δείκτες διακύμανσης της 
εγκληματικότητας που παρουσιάζει 
μια κοινωνία στο χώρο και το χρόνο, 
αποτελούν την πλέον αξιόπιστη 
μονάδα μέτρησης των φαινομένων 
κοινωνικής παθογένειας. 

Π
ροκειμένου να 
προληφθεί μια 
μελλοντική έξαρση της 
εγκληματικότητας στη 
χώρα μας θα πρέπει 

-μεταξύ των άλλων- να μειωθεί η 
ανεργία, να αυξηθεί το βιοτικό και το 
εκπαιδευτικό επίπεδο των πολιτών, να 
αναβαθμισθεί το κοινωνικό κράτος, να 
δοθούν ευκαιρίες στους νέους 

ανθρώπους και να διασφαλισθούν τα 
μέσα για την επίτευξή τους, να 
επαναπροσδιορισθούν οι στόχοι της 
νέας γενιάς, να μειωθεί το άνοιγμα της 
ψαλίδας μεταξύ πλουσίων και 
φτωχών, να ενσωματωθούν οι 
μειονοτικές ομάδες του πληθυσμού, να 
στηριχθούν οι θεσμοί της οικογένειας 
και του σχολείου. 

Π
ρέπει, δηλαδή, να 
καταβληθεί κάθε δυνατή 
προσπάθεια προκειμένου 
να εκλείψουν οι 
παράγοντες κοινωνικής 

παθογένειας και να οικοδομηθεί μια 
κοινωνία συνοχής και αλληλεγγύης με 
κέντρο της τον άνθρωπο.

*  ο Άγγελος Τσιγκρής έχει διατελέ-
σει εκπρόσωπος της ελλάδας στο 
Δίκτυο Πρόληψης της εγκληματι-
κότητας της ευρωπαϊκής Ένωσης 
και εκπρόσωπος της χώρας μας 
στη Μόνιμη αντιπροσωπία του 
οηε για την Πρόληψη του εγκλή-
ματος και την Ποινική Δικαιοσύνη. 
tsigris.blogspot.com

εξ αρχής συνειδητή διαδικασία, που 
αποσκοπεί στην εξασφάλιση των 
προσωπικών μας  συμφερόντων, στο 
πλαίσιο πάντα των επαγγελματικών 
δεσμεύσεων και υποχρεώσεών μας, 
με γνώμονα την προστασία των δη-
μοκρατικών θεσμών και της έννο-
μης τάξης.

Η παραταξιακή οργάνωση και η κά-
θοδός μας στις συνελεύσεις - αρχαι-
ρεσίες των σωματείων μας προσεχώς, 
θα μπορούσε κάποιος να αντιτείνει, 
ότι θα οδηγήσουν  ανεπίτρεπτα στην 
αποκάλυψη των πολιτικών μας φρο-
νημάτων. Αυτό δεν είναι απαραίτητο, 
πόσο μάλλον υποχρεωτικό, όταν γνω-
ρίζουμε τους νομικούς περιορισμούς 
που υφίστανται στο θέμα αυτό.

Τ
ο ερώτημα, όμως, είναι άλλο. 
Τι είναι προτιμότερο, να 
γνωρίζει η πολιτεία τις διερ-
γασίες που συντελούνται δη-
μόσια και δημοκρατικά ή να 

παριστάνει ότι δεν την ενδιαφέρουν οι 
απόψεις μας και προφανώς οι συμπε-
ριφορές μας; Μήπως αυτή η υποκρι-
σία επιτρέπει αμφιβόλου προελεύσε-
ως ομαδοποιήσεις, αυθορμητισμούς 

και δράσεις, που πολλές φορές αμαυ-
ρώνουν την εικόνα της αστυνομίας και 
εξυπηρετούν συγκεκριμένες σκοπιμό-
τητες στο όνομα της ακομμάτιστης και 
απολιτικής αστυνομίας; 

Η υπηρεσιακή ιδιαιτερότητα και η 
προάσπιση της έννομης τάξης, σε κά-
θε περίπτωση δεν δικαιολογεί τη μο-
ναδική διάκρισή, που υπήρχε μέχρι 
σήμερα στον τρόπο ανάδειξης των 
συνδικαλιστικών μας οργάνων. Εξάλ-
λου, η εμπειρία στο Λιμενικό και 
στην Πυροσβεστική, όπου εφαρμόζε-
ται το σύστημα της απλής αναλογι-
κής, δεν έχει δημιουργήσει κάποιο 
πρόβλημα. 

Αντίθετα, καταργεί κάθε αδικαιο-
λόγητη πλέον διαχωριστική γραμμή 
του παρελθόντος και θέτει το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα σε υγιείς βά-
σεις, μακριά από υπόγειες εξαρτή-
σεις και ίντριγκες. Οι προσωπικές 
πολιτικές και στρατηγικές, οι ομαδο-
ποιήσεις για την εξυπηρέτηση ακόμα 
και προσωπικών συμφερόντων, τα 
όποια αρνητικά φαινόμενα αδιαφά-
νειας και συναλλαγών, θα αντιμετω-
πιστούν αποτελεσματικά, καθώς θα 
δοθεί η δυνατότητα να εκφράζουμε 

ελεύθερα και με ονοματεπώνυμο τον 
προβληματισμό μας,  χωρίς να κρυ-
βόμαστε πίσω από «ανεξάρτητες» δή-
θεν λίστες υποψηφίων, όταν διεκδι-
κούμε την ψήφο των συναδέλφων.

Ω
ριμάσαν οι συνθήκες, 
ώστε τα ίδια τα πολιτικά 
κόμματα να αναλάβουν 
τις ευθύνες τους και να 
μας αντιμετωπίζουν με 

ωριμότητα ως ώριμα κοινωνικά όντα 
και μάλιστα να επιζητούν όχι την κομ-
ματικοποίηση (με την κακή έννοια 
του όρου), αλλά την πολιτικοποίησή 
μας, που αποτελεί την μοναδική εγγύ-
ηση δημοκρατικής λειτουργίας και 
ελέγχου στο πλαίσιο του συντάγματος 
και των νόμων της πολιτείας.

Με την τροποποίηση του συνδικα-
λιστικού νόμου, λοιπόν, η έννοια της 
συμμετοχικής δημοκρατίας λαμβάνει 
νέα διάσταση και στο δικό μας χώρο, 
ιδίως στις σημερινές συνθήκες της 
γενικότερης απαξίωσης των θεσμών, 
δίνοντας μια νέα δυναμική στους συ-
ναδέλφους που επιζητούν την συμ-
μετοχή  και την μεταρρύθμιση  της 
Αστυνομίας.
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Μαχαίρι στους μισθούς, μα-
χαίρι στα επιδόματα, μαχαίρι 

στις συντάξεις... Αυτό κυρά μου, 
δεν είναι μαχαίρι. Χατζάρα τόοο-
ση δα, με το συμπάθιο, είναι. 

72.000 ευρώ πλήρωσε το 
υπουργείο Οικονομικών για να 

ράψει το «κοστούμι» (διάβαζε μελέ-
τη) του νέου μισθολογίου των δημο-
σίων υπαλλήλων. Ούτε από κασμίρι 
να’ ήταν.

Ακόμα πληρώνουν οι 
αστυνομικοί το παράβολο 

των 100 ευρώ όταν 
υπερασπίζονται τον εαυτό τους 
στη δικαιοσύνη για περιπτώσεις 
εξύβρισης ή απειλής εν ώρα 
υπηρεσίας. 

Συγκεντρώσεις αστυνομικού 
προσωπικού για υπηρεσιακά 

θέματα. Εξακολουθούν να αποτε-
λούν ανιαρή ή δυσάρεστη υποχρέω-
ση, όπως διαπιστώνει και η 7010/7/1 
σχετική.

Στη Γερμανία συζητούν τη 
θέσπιση αυστηρότερων ποι-

νών για τις βίαιες ενέργειες ενα-
ντίον των αστυνομικών τους. 
Έχουν γνώση οι φύλακες. Ιδιώνυ-
μο το λέμε με μια λέξη εμείς.

Και για να μην ξεχνιόμαστε τώ-
ρα που ανοίγει ο καιρός κι αρχί-

ζουν οι ...βαρκάδες. Δικαιούμενες 
θέσεις ταξιδίου: Αντιστράτηγοι  σε 
διακεκριμένη θέση, καμπίνα τύπου 
Α2. Υποστράτηγοι σε καμπίνα τύπου 
Α4. Ταξίαρχοι κλπ, κλπ, λοιπό ένστο-
λο προσωπικό σε διακεκριμένη θέ-
ση, καμπίνα τύπου Β4 κι αν δεν 
υπάρχει σε ΑΒ4...

Επειδή πολλά έχουν ειπωθεί 
για το ΜΤΣ, ένα να θυμόμα-

στε. Οι ετήσιες ασφαλιστικές κρα-
τήσεις που βαρύνουν το αστυνο-
μικό προσωπικό ανέρχονται στο 
ποσό των 35.000.000 ευρώ περί-
που (ο μέσος όρος εισροής από 
κρατήσεις μισθοδοσίας των 
αστυνομικών για το μέρισμα εί-
ναι 1.900.000 ευρώ, ενώ των 
στρατιωτικών είναι 2.550.000 ευ-
ρώ. Κατά τα άλλα, ακόμα περιμέ-
νουμε την αναλογική εκπροσώ-
πηση των φορέων (Στρατός Ξη-
ράς - ΕΛ.ΑΣ.).

Εσωστρέφεια. Κοίταξα το λεξι-
κό, αλλά δεν είδα πουθενά να 

γράφει: κουκούλωμα, πίστευε και μη 
ερεύνα κλπ.

Καταπτωτικές διαθέσεις κα-
ταγράφουν οι ιατροί, λόγω 

κρίσεως. Καλή εποχή για ηρωι-
σμούς και θυσίες, αλλά και για έν-
δοξους αγώνες. Ιδού η Ρόδος, 
ιδού και το ..πήδημα. 

Υψηλά ποσοστά απαισιοδοξίας, 
αρνητικής προδιάθεσης και χα-

μηλής αξιοπιστίας σε εθνικούς και 
διεθνείς θεσμούς καταγράφουν οι 
Έλληνες σε έρευνα του Ευρωβαρο-
μέτρου. Κατανοούμε λέει τη λειτουρ-

γία της Ε.Ε. (56%), αλλά εκτιμούμε σε 
πολύ υψηλό βαθμό ότι «τα συμφέρο-
ντα της χώρας μας δεν λαμβάνονται 
καλά υπόψη στην Ε.Ε.». Κι εγώ που 
νόμιζα ότι θα τρώγαμε με χρυσά κου-
τάλια όταν μπήκαμε στην ΕΟΚ, γιατί 
το νόμιζα;

Θεσμικοί δίαυλοι διαμαρτυ-
ρίας και όχι αυθόρμητες και 

άναρχες κραυγές. Αυτό σημαίνει 
Δημοκρατία. 

Για όσους βάλλουν κατά των 
αλλοδαπών γενικώς και αορί-

στως, ας γνωρίζουν ότι σ’ αυτούς 
οφείλεται το 75% της αύξησης του 
πληθυσμού της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης των 15. Γηραιά, κατακαημένη, 
ήπειρος.

Υποδειγματική αστυνομία! 
Όνειρο θερινής νυκτός όσο 

την απαξιώνουμε με τις πράξεις 
μας, εννοείται ο πληθυντικός εί-
ναι ευγενείας... 

Όρκο δεν παίρνω, αλλά το μετα-
φέρω, όπως το διάβασα:  όταν η 

ανεργία αυξάνεται κατά 3% για μα-
κρά περίοδο, η θνησιμότητα μεταξύ 
των ανέργων από αυτοκτονίες αυξά-
νεται κατά 4,5%, ενώ από κατάχρηση 
αλκοόλ κατά 28%! Immanu El.

ΚΟΥΙΖ: Ποιος κ. Βουλευτής 
χαρακτήρισε καριερίστες 

τους συνδικαλιστές μας και ζήτη-
σε να απαγορευτεί η συνδικαλιστι-
κή άδεια διαρκείας; Και ποίους εν-
νοούσε; Εκείνους που κορυβαντι-
ούσαν (<αρχ. κορυβαντι[ù < Κορύ-
βας = ιερέας της Ρέας στη Φρυγία 
- φρενιάζω: σε ώρες, όπου είναι 
απαραίτητη η αυτοσυγκράτηση 
και το μέτρο, κατά τον Μ. Πλωρί-
τη) ή τους πήρε όλους η μπάλα; 
Και ποίος ευθύνεται γι’ αυτό;

Αναμφίβολα έχουμε 
περιστατικά αυθαίρετης 
δράσης αστυνομικών 
οργάνων, στρεψόδικης 
συμπεριφοράς 
αστυνομικών υπαλλήλων, 
σκληρής στρατοκρατικής 
αντίληψης  
και συμπεριφοράς 
λειτουργών  
της δημόσιας τάξης.

Η Νέα Δημοκρατία  
δεν έχει την παραμικρή 
πρόθεση να υπεισέλθει, 
ιδίως μάλιστα κατά την 
τέλεση του νομοθετικού 
έργου, σε οποιαδήποτε 
συνδικαλιστική διαφορά. 
Γι’ αυτό θέλω  
να είμαστε ξεκάθαροι.

&Είπαν 
Εγραψαν

Εμμανουήλ 
Μπεντενιώτης
βουλευτήσ 
ΠασοΚ  

Νίκος Δένδιας
Πρώήν 
υΠουργοσ 
ΔιΚαιοσυνήσ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

ΟΙ ΜΟΛΟΤΟΦ ΔΕν ΕΧΟΥν ΘΕΣη 
ΣΤΟν ΑΓώνΑ ΚΑΜΙΑΣ ΚΟΙνώνΙΚηΣ 
ΤΑΞηΣ Οι μολότοφ δεν έχουν θέση στον αγώνα καμίας 
κοινωνικής τάξης. Την κατηγορηματική αυτή θέση 
διατύπωσαν οι Ομοσπονδίες των αστυνομικών ΠΟΑΣΥ και 
ΠΟΑΞΙΑ με αφορμή το συνεχιζόμενο θέατρο του παραλόγου 
στην Κερατέα, επισημαίνοντας ταυτόχρονα ότι το 
«πρόβλημα της Κερατέας» είναι πολύ σοβαρό, αλλά δεν 
είναι αστυνομικό!

Θα δανειστούμε σήμερα ορι-
σμένες αναφορές που έγι-
ναν σε διάφορα blogs με 

αφορμή τις τηλεοπτικές εμφανί-
σεις κάποιων συναδέλφων μας 
μετά την άνανδρη δολοφονία των 
δυο ειδικών φρουρών, σημειώνο-
ντας εκ προοιμίου ότι η ΠΟΑΣΥ 
είχε προειδοποιήσει όλους μας 
-και τους συνήθεις παραθυράκη-
δες, και τα ΜΜΕ- να σεβαστούμε 
τους νεκρούς μας. Τι έγινε, λίγο 
πολύ το γνωρίζουμε όλοι.

Γράφει, π.χ. ο διευθυντής ειδή-
σεων του Mega Χρήστος Πανα-
γιωτόπουλος στο site του: «Στα 
25 χρόνια της δημοσιογραφικής 
μου διαδρομής έχω αισθανθεί 
πολλές φορές αηδία. Ποτέ, όμως, 
τόση όση χθες, όταν είδα εργατο-
πατέρες αστυνομικούς να «σφά-

ζονται» στο δελτίο του Μega, 
πριν ακόμη ταφούν οι συνάδελ-
φοί τους που έπεσαν νεκροί από 
τις σφαίρες των κακοποιών στου 
Ρέντη. Τους άκουγα και ένοιωθα 
ασφυξία».

Ηαπάντηση, όμως, ήρθε 
ακαριαία από το 
MediaBlog: «Απορία αφε-

λούς: Ποιος τους ανέδειξε κύριε 
Παναγιωτόπουλε σε αναλυτές κά-

θε περιστατικού βίας από τρομο-
κρατία έως αυτοκινητιστικό, 
ποιος μέσω της προβολής τούς 
έδωσε εξουσία να παραγοντίζουν 
με υπουργούς, δημοσιογράφους 
και να χειραγωγούν τους συνα-
δέλφους τους; Κάντε μια καταμέ-
τρηση πόσες φορές εμφανίστη-
καν στο κανάλι σας και θα έχετε 
την ευθιξία να αναλάβετε το μερί-
διο ευθύνης που σας αναλογεί…».  
«Φώναζε η Όλγα Τρέμη, απειλού-

σε ότι θα διακόψει τη συζήτηση αν 
δεν σεβαστούν τη μνήμη των νε-
κρών συναδέλφων τους, τίποτα 
εκείνοι… Κλειστά αυτιά, απύλωτα 
στόματα. Ζώσα ξεφτίλα…», συνέ-
χισε ο ίδιος μη «αφελής» συμπολί-
της μας. «Αλήθεια ποιος ήταν στο 
κοντρόλ εκείνη την ώρα και απο-
φάσιζε για τη διακοπή ή τη συνέ-
χεια της συζήτησης; Ποιος του 
έδωσε τηλεοπτικό χρόνο και 
ποιος άραγε σκεφτόταν την ώρα 

του καυγά, ότι τα μηχανάκια χτυ-
πάνε κόκκινο;»  

Δεν έχει νόημα να αναφερ-
θούμε ονομαστικά στους συ-
ναδέλφους και να παραθέ-

σουμε εδώ το ατόπημά τους. Άλ-
λωστε, δεν ήταν οι μόνοι. Εκφρά-
ζουμε, όμως, την οργή μας, γιατί 
δεν ήταν η πρώτη φορά. Η Ομο-
σπονδία μας πολλές φορές στο πα-
ρελθόν είχε εκφράσει την έντονη 
ανησυχία της για τις άναρχες εμ-
φανίσεις στα τηλεοπτικά παράθυ-
ρα. Δυστυχώς, όμως, δεν μπόρεσε 
να αποτρέψει το μοιραίο, γιατί κά-
ποιοι εξακολουθούν να κάνουν ότι 
δεν καταλαβαίνουν. Εκτός κι αν 
τους ενδιαφέρουν τα «μηχανάκια» 
και παίζουν το παιγνίδι των κανα-
λιών και της τηλεθέασης.

Βαρύτατο ατόπημα
 αΤ-αξΙΕς

( (συνΔιΚαλισΜοσ ναι, συνδικαλ(ε)σμός ΟΧΙ
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